
Kronika města Chodova za rok 2006
Úvod
 
Rok 2006 začal na Slovensku tragicky – zemí otřásla nehoda vojenského letounu  An-24, 
který  dopravoval  vojáky  vracející  se   z  vojenské  mise  v  Kosovu.  Letoun  se  zřítil    v 
Maďarsku,  několik  stovek metrů  od  slovenské  hranice.  42  lidí  zahynulo,  pouze   jeden  z 
vojáků jako zázrakem přežil.
V souvislosti s teroristickými útoky z 11. září 2001 v New Yorku a Washingtonu byl dosud 
jako  jediný  v USA  odsouzen  Francouz  marockého  původu   k doživotnímu  vězení. 
Teroristickému útoku v podobném stylu se podařilo zabránit britské policii, když v Londýně a 
Birminghamu odhalila nálože propašované na palubu letadel směřujících  do USA . 
Kubánskému prezidentovi  Fidelu  Castrovi  se  v srpnu přitížilo  a  musel  podstoupit  operaci 
střev. Své prezidentské pravomoci převedl na bratra Raúla.  
Na Blízký východ se opět vrátila válka. Radikálové z libanonského šíitského hnutí Hizballah 
unesli dva izraelské vojáky. Židovský stát na to zareagoval mohutnou vojenskou ofenzivou.
Američtí  demokraté  zvítězili  v  parlamentních  volbách.  V  dolní  komoře,  Sněmovně 
reprezentantů,  získali  po  12  letech  většinu.  Výsledek  zklamal  republikánského  prezidenta 
Bushe, který bude muset ve zbývajících dvou letech své vlády hledat shodu s opozicí.
Těsně  před  koncem  roku  byl  v Iráku  popraven  bývalý  diktátor  Saddám  Husajn.  Dostal 
oprátku za masakr 148 šíitů v Dudžailu v roce 1982.
Bez zajímavosti není také astronomická informace. Na pražském kongresu se astronomové 
shodli na vyřazení Pluta ze seznamu planet sluneční soustavy. Nově jich bude již jen osm a 
Pluto sestoupí do kategorie trpasličích planet.
Začátek roku byl v České republice vesměs komplikován  přívaly sněhu.  Těžká bílá masa 
byla příčinou proboření několika desítek střech, z jichž některé patřily obchodním objektům. 
neunesly desítky střech. Propadla se například střecha obchodního domu Lidl v Ostravě a o 
pár dní později také střecha ostravské benzínky. Problémy se sněhovou nadílkou pokračovaly 
i  na  jaře,  kdy  jeho  tání  provázené  vydatnými  dešti  postupně  zvedlo  hladiny  českých  i 
moravských řek .   Stav ohrožení byl během příštích týdnů vyhlášen  zhruba na 60 místech 
republiky.   Nejvážnější  situace byla na jihu Moravy a Čech. Evakuovány byly tisíce lidí, 
například  ve  Znojmě,  Vranově  nad  Dyjí,  ale  také  v  Ústí  nad  Labem,  Hřensku  a  dalších 
místech. Záplavy si vyžádaly čtyři lidské životy .
Českou politickou scénou otřáslo několik afér a skandálů. Ke slovu se dostalo bohužel i násilí 
v různých podobách. Snad nejkuriózněji dopadlo setkání ministra zdravotnictví Davida Ratha 
se zubaři. Bývalý vicepremiér za ODS Miroslav Macek, který měl diskusi moderovat, fyzicky 
napadl Ratha. Ten na útok odpověděl pěstmi. Macek svůj útok odůvodnil urážkou jeho ženy z 
úst Ratha.  
Mediálně dlouhodobě sledovaným   se stalo zbití Kateřiny Jacques policistou při demonstraci 
anarchistů  a  neonacistů  v Praze.  Volební  kandidátka  Strany  zelených,  která  na  této  akci 
protestovala proti extremismu, skončila v nemocnici.
K fyzickému násilí se uchýlila také skupinka útočníků při napadení místopředsedy KSČM 
Jiřího Dolejše. 
Tragicky  skončilo  jednání  zastupitelstva  v Havířově,  na  němž  byl   zastřelen  náměstek 
primátorky Martin Balšán a v centru Ostravy i advokátka. Podle policie byl v obou případech 
pachatelem bývalý ředitel havířovských technických služeb Pavel Slíva, který se po činu sám 
zastřelil.
Další  velkou aféru odstartoval krátce před volbami ředitel elitního policejního Útvaru pro 
odhalování organizovaného zločinu Jan Kubice. Podle jeho zprávy nalezl organizovaný zločin 
v České republice mechanismy, jak ve svůj prospěch ovládnout státní správu.
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Premiér a předseda ČSSD Jiří Paroubek odmítl přiznat volební porážku a pogratulovat vítězi, 
pravicové ODS, a v povolebním projevu zaútočil na média, která podle něj v kampani stranila 
ODS. Přitom tyto volby přirovnal k roku 1948. Předsedou vlády se po senátních volbách, 
které proběhly ve dnech 27.-28.10.2006, stal Mirek Topolánek.
Ke konci roku odhalila policie zřejmě nejhoršího sériového vraha v české historii. Nenápadný 
třicetiletý zdravotník Petr Zelenka se přiznal, že v havlíčkobrodské nemocnice zabil   osm lidí 
lékem na ředění krve Heparin. V pozdějším vyšetřování byl proto označován jako heparinový 
vrah.
Čeští sportovci získali na olympiádě v italském Turíně čtyři medaile. Kateřina Neumannová 
vyhrála v běhu  na 30 kilometrů a ve skiatlonu na 15 kilometrů byla druhá. Stříbrnou medaili 
získal i běžec Lukáš Bauer na patnáctikilometrové trati, bronz přidali hokejisté.
   Čeští hokejisté získali na šampionátu v Rize stříbrné medaile. Ve finálovém utkání nestačili 
na Švédy,  kteří  zvítězili  lehce 4:0. Seveřané tak jako první tým v historii  vyhráli  v jedné 
sezoně olympijské hry i mistrovství světa.
Nejširší veřejností byl z mnoha pohledů diskutován nový "bič na řidiče", když od 1.července 
2006 začal platit nový Zákon o provozu na pozemních komunikacích a s ním i bodový systém 
pro postih neukázněných řidičů.
Nejkrásnější  ženou světa  se  poprvé  v historii  soutěže Miss  World,  trvající  již  56 let,stala 
Češka. Prestižní titul Miss World 2006 získala osmnáctiletá Taťána Kuchařová ve Varšavě 
v souboji se 104 finalistkami.
V Česku se objevily dva případy ptačí chřipky.  Byl potvrzen úhyn dvou labutí na následky 
napadení virem H5NI. Tento virus může napadnout jak domácí ptactvo, ale i bažanty, perličky 
a vodní ptáky. Infikována mohou být i prasata a koně. Jako opatření proti šíření této  nákazy 
byl kolem místa nálezu vyhlášen  zákaz přenášení drůbeže, vajec, podestýlky a krmiva, byl 
omezen vstup lidí do drůbežáren a přes dezinfekční rohože byl omezen i vjezd aut do těchto 
provozů.K výskytu dalších případů již naštěstí nedošlo.

Přírodní podmínky
Klimatické podmínky 
 Novému  roku vydržel bílý háv jen krátce, ranní teplota +1 st. C a odpolední mrholení k jeho 
tání  přispěly.  Pod  bod  mrazu  teploty  klesly  až  ve  druhém  lednovém  týdnu  ,  ranní  se 
pohybovaly kolem -10 st.C a také denní se nad nulu nevyšplhaly. K nízkým denním teplotám 
se v polovině ledna přidalo i vydatné sněžení, které s přestávkami vydrželo  až do 10.února. 
V polovině února se přechodně oteplilo, několik dnů pršelo a denní teploty dosáhly až +8 st.
C.  Při oslavě Masopustu 26.2. však mrzlo i přes den a poletoval sníh. Obdobný ráz počasí 
pokračoval až do půlky března, sněhu bylo dost i  ve městě, na horách byla dokonce díky 
přívalům sněhu kalamita, komplikovaná silným větrem, takže některé obce byly neprůjezdné 
a na likvidaci sněhu musela být nasazena i vojenská technika. Teplejší dny odstartoval svátek 
sv. Josefa, ale noční teploty stále klesaly pod bod mrazu a 22.3. dokonce sněžilo a sníh zůstal 
ležet. Teprve v posledním březnovém týdnu si jaro probojovalo svou pozici a denní teploty 
překročily hranici +10 st.C a často pršelo.  Na začátku dubna zima opět vystrčila poslední 
drápek, v několika dnech spadly noční teploty opět pod nulu a denní se značnými rozpaky 
vytahovaly k +10. Od poloviny dubna nastal po rekordně dlouhé zimě konečně zlom a rtuť 
teploměru se zastavovala až na +20 st.C. S mírnými výkyvy a občasnými přeháňkami vydržel 
tento ráz počasí i přes celý květen, dokonce ani pranostika „zmrzlých mužů“ nevyšla.  Závěr 
května a začátek června byl ovšem dalším extrémem, prudce se ochladilo, na Božím Daru 
dokonce napadly 2 cm sněhu ,  denní  teploty stěží  dosahovaly +15 st.C,  ranní  kolem +5. 
Naštěstí  neměl  tento  extrém dlouhé  trvání  a  druhá  červnová  dekáda  již  měla  zcela  letní 
charakter, dokonce odstartovala dlouhou šňůru tropických dnů, trvajících i po celý červenec. 
Chodovský teplotní  rekord  byl  dosažen 21.července teplotou + 35 st.C.  Úlevu od veder 
přineslo ochlazení   a  déšť na začátku srpna,  denní  teploty zůstaly na příjemných 20 st.C 
Poslední  srpnová dekáda a  také celé září  byly skvostné,  denní  teploty mezi  20 a  25 st.C 
nebyly  narušeny  ani  občasným  vydatnějším  deštěm.  Přesto  bylo   podle  údajů  Českého 
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hydrometeorologického ústavu  letošní září nejsušším od roku 1961. První přízemní mrazík 
byl již 17. října, v dalších dvou týdnech však bylo stále příjemné podzimní počasí s denními 
teplotami i nad 15 st.C. První listopadový den přinesl smíšené přeháňky a v dalším dnu již 
sníh zůstal krátce ležet. Byl to však nadlouho jediný sníh, neboť do konce roku spadly noční 
teploty pod bod mrazu jen několikrát – také o Vánocích, a denní se pohybovaly v rozmezí + 
5-10 st.C. Před koncem roku napadlo cca  7 cm sněhu, ale ten do Silvestra odtál a Nový rok 
2007 zimu vůbec nepřipomínal - pršelo a teploměr ukazoval +10 st.C.

  

Změny času
 Letní čas začal 26.3.posunutím hodin z 2,00 na 3,00 hodin. O hodinu zpět jsme si hodiny 
posunuli  ve 3,00 hod. 29.10.2006, kdy letní čas skončil. 

Různé úkazy
V tomto roce nebyly zaznamenány žádné zvláštní úkazy.

Politický a veřejný život města
 

Složení  ZM,RM, výborů a komisí  

Do komunálních voleb, které se konaly dne 20.10. – 21.10.2006, kandidovalo 126 kandidátů. 
Na základě výsledku voleb se zastupiteli města Chodova stali: 
1.  Ing. Josef Hora – HNHRM 1905 hlasů
2. Jan Smolka – HNHRM 1415 hlasů
3. Mgr. Miloš Volek – HNHRM 1400 hlasů
4. MUDr. Bohumila Fegová – HNHRM 1342 hlasů
5. Jiřina Kertészová – HNHRM 1338 hlasů
6. MVDr. Antonín Tuček – HNHRM 1294 hlasů
7. Ladislav Zapf – HNHRM  1264 hlasů
8. Martin Voleman – HNHRM 1205 hlasů
9. Patrik Pizinger – HNHRM 1183 hlasů
10.Stanislav Pochman – ODS 1122 hlasů
11. Lubomír Suk – ODS   926 hlasů
12. Jiří Tureček – ODS   824 hlasů
13. Ing. Alfons Skokan – ODS   753 hlasů
14. Josef Kertész – US -DEU   732 hlasů
15. Eva Bělohlávková – US –DEU    721 hlasů
16. Sabina Fialková – ODS   686 hlasů
17. Mgr. Jiřina Mecelová – KSČM   516 hlasů
18. Josef Pojar – ČSSD   480 hlasů
19. Ing. Josef Fišer – KSČM   398 hlasů
20. Danuše Futerová – ČSSD   393 hlasů
21. Jan Sinkule – VPM   387 hlasů

Za volební stranu ČSSD  rezignovala na svoji funkci členky zastupitelstva města (dále ZM) 
dne 25.10.2006 paní Danuše Futerová a novým členem ZM se stala dne 26.10.2006  paní 
Monika Zezulová. 
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Na ustavujícím  zasedání  zastupitelstva  města  dne  7.11.2006 usnesením č.  7/2006 
zastupitelstvo města zvolilo v souladu s ustanovením §84 odst. 2, písm. n) zákona č. 128/2000 
Sb. o obcích
Ing. Josefa Horu – starostou města
Stanislava Pochmana  - místostarostou města

a další členy rady města (dále RM)

Josefa Kertésze
Mgr. Miloše Volka
Jana Smolku
Patrika Pizingera
Jiřího Turečka
K 31.12.2006 pracovala RM v nezměněném složení .

Složení výborů Zastupitelstva města Chodova:

Finanční výbor
Ladislav Zapf - předseda
Ing. Jan Dušek - člen
Ing. Alfons Skokan             - člen
Karel Matička - člen
Jaroslava Putnarová               - členka
Monika Zezulová - člen      
Ing. Jan Kocián - člen
Ivanka Karchová - tajemnice

Kontrolní výbor
Mgr. Jiřina Mecelová  - předsedkyně
Lubomír Suk             - člen
Jaroslav Kalfář - člen
Ing. Vlasta Kociánová - členka
Pavel Ferkl              - člen
Ladislava Bujárková - tajemnice

Výbor pro volný čas
Martin Voleman            - předseda
Jiří Tureček - člen
Petr Karbulka - člen
Josef Pojar - člen
Mgr. Milan Kovářík - člen
Šárka Chocová - členka
Jan Svoboda  - člen
Blanka Garajová - tajemnice

Osadní výbor Stará Chodovská
Jan Smolka - předseda
Ing. Josef Fišer - člen
Gabriela Hauzrová - členka
Jana Noháčková - tajemnice 
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Složení  orgánů rady města:

Rada města Chodova na svém  jednání  dne 19.12.2006 svým usnesením č. 84/2006 zřídila 
komisi Osada Chranišov. 

Komise Osada Chranišov
Václav Roulich - předseda
Eva Kotová - členka
Josef  Drechsler - člen
Hana Smutná - tajemnice

 

Jednání ZM a RM
 

 V roce 2006 se RM sešla k jednání 30x a ZM 10x. 

Rada  města  Chodova  v průběhu  roku  například  :  schválila   pořadník  na  přidělení  bytů 
z majetku  města  ,   rozdělení  dotací  na  kulturní  a  sportovní  akce,  příspěvků  na  činnost 
organizacím  pracujícím  s mládeží  a  později  také  jejich  snížení,  vypsání  interního 
poptávkového řízení na provozování sociálního zařízení pro seniory s celodenní péčí, výběr 
architektonické studie „Sportovního centra Chodov“,  záměr postupu reorganizace hasičské 
techniky  JPO  Chodov,  vyhodnocení  nejlepších  sportovců,  finanční  plány  příspěvkových 
organizací  a  jejich  rozbory  hospodaření,   hodnocení  kriminality  a  bezpečnosti  ve  městě, 
jmenovala ředitelku základní  školy v Komenského ulici  ,  výběrové komise pro posouzení 
nabídek na výstavbu mobilní  tribuny,  minigolfového hřiště,  realizace  zakázky Chodovnet, 
rekonstrukci  městského  domu nám.Míru  39  a  další,  stanovila  počet   zaměstnanců  města 
Chodov na rok 2006  a další. 

ZM například  schválilo podání  žádostí  o dotace na rekonstrukci domu č.p.  39 a obnovu 
fasády  kostela  sv.  Vavřince  a  dále  na  regeneraci  panelového  sídliště  a  schválilo 
spolufinancování  těchto  projektů,  rozhodlo  o  názvu  ulice  v obytné  zóně  Chodov-západ  – 
Štěříkova ulice,  schválilo odkoupení 26 nebytových jednotek a poměrné části společných 
částí  objektu  v ul.  ČSO  1007  od  Sokolovské  uhelné  ,právní  nástupce,a.s.,Sokolov, 
prodloužení  splátkového  kalendáře  manželům  Červenkovým  v souvislosti  se  srpnovým 
požárem v jejich porcelánce, půjčky z městského fondu rozvoje bydlení v celkové výši 2,5 
mil.  Kč,  prodej  pozemků  německé  firmě  KH  Bohemia  s.r.o.  na  výstavbu  výrobní  haly, 
uzavření smlouvy o budoucí smlouvě kupní a následný prodej pozemků v Bezručově ulici za 
účelem  výstavby  obytných  domů  Stavební  společnosti  Hubert,s.r.o.,  prodej  pozemků 
v průmyslové zóně firmě Wiro plast,s.r.o. Dolní Rychnov  a další.

Struktura a činnost městského úřadu 
         
 K 31.12.2006 zaměstnávalo město Chodov 56 zaměstnanců ve správě a 15 strážníků MP 
Chodov. Městem placeni byli také 3 uvolnění členové zastupitelstva města – Ing. Josef Hora, 
starosta,  místostarosta  -  p.  Stanislav Pochman  a  Josef  Kertész,  který byl  pověřen funkcí 
velitele  Městské  policie  Chodov.  Ve  struktuře  úřadu  nedošlo  k žádné  změně.  V souladu 
s Organizačním řádem Městského úřadu Chodov bylo na odboru rozvoje města od 1.1.2006 
vytvořeno oddělení územního plánování a informatiky, jehož vedoucím byl jmenován p. Petr 
Šandera, a na odboru správy majetku vzniklo oddělení majetko-právní, které vede pí Alice 
Vilingerová. Odbor školství, mládeže, kultury a sportu byl od stejného data přejmenován na 
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odbor  školství  a  kultury.  V náplni  jeho  činnosti  nedošlo  k žádné  změně.  Po  ukončení 
výběrového řízení byl na místo vedoucího odboru správy majetku   s platností od  1.2.2006 
jmenován p. Michal Malář.  
 
Město Chodov se v roce 2006 zúčastnilo jako spoluvystavovatel Karlovarského kraje veletrhu 
Regiontour  2006  v Brně.   Zde  byly  představeny  nově  vzniklé  produkty  –  tzv.  turistické 
balíčky ve čtyřech jazykových mutacích, nabízející vyžití návštěvníka města s ohledem na 
jeho zaměření – industriální ( výroba porcelánu, těžba uhlí) a sportovní , přičemž oba balíčky 
doplňuje nabídka prohlídky historické části města a nově opraveného kostela sv. Vavřince. 
Také v tomto roce se Chodov zúčastnil veletrhu Urbis 2006.  
Pokračovala také partnerská spolupráce s německým městem Oelsnitz/Erzgebirge. Obě města 
se aktivně účastnila projektu READY – Obnova krajiny postižené těžbou. V září se setkali 
zástupci obou měst v Chodově  při Česko-německém sportovním dnu  a  při Setkání spolků , 
které bylo součástí Václavského posvícení. Sportovní den prověřil, kromě přátelských vazeb, 
také  sportovní  všestrannost  všech  zúčastněných  ve  štafetovém běhu,  minigolfu,  plážovém 
volejbalu, ve střelbě míčem na koš a na branku. Odměnou v netradičně horkém zářijovém dni 
byly všem nejen podané sportovní výkony, ale také příjemná atmosféra v novém sportovním 
areálu v Bezručově ulici, který byl do provozu uveden koncem června. Kromě těchto akcí se 
představitelé obou měst několikrát navštívili k výměně zkušeností při správě měst.
Stejně jako v minulých letech vydalo město Chodov také v tomto roce brožurku Co s volným 
časem v Chodově a Kalendář akcí 2006. 
 

Finance a rozpočet města
Město Chodov hospodařilo v roce 2006 dle rozpočtu schváleného městským zastupitelstvem 
dne 19. prosince 2005. Příjmy i  výdaje schváleného rozpočtu byly v celkové výši 255 024 tis.
Kč.  Do schváleného rozpočtu města Chodova byla zahrnuta globální dotace  ve výši       45 
360   tis.Kč,  z  toho  na  sociální  dávky  38  mil.  Kč.  Z důvodu  ukončení  povinnosti  platit 
poplatek za ukládání odpadů Sokolovskou uhelnou, právní nástupce a.s. byla v dubnu snížena 
zastupitelstvem města výše schváleného rozpočtu o 18 mil. Kč.   V průběhu roku 2006 došlo 
rozpočtovými změnami ke zvýšení rozpočtu Města na částku 285 947 tis. Kč. Celkové příjmy 
k 31.12.2006 dosáhly výše  278 834 tis.Kč, výdaje za stejné období byly ve výši 266 mil. Kč. 
Podíl dluhové služby (splátky půjček a úroků) na příjmech obce byl v roce 2006 – 5,31 % , 
což představovalo dluh na jednoho obyvatele ve výši 3 110 Kč. Meziročně došlo  ke zvýšení 
zadluženosti města o 21 475 tis. Kč a zvýšení dluhu na jednoho obyvatele města o 1 082,- Kč. 
Největší investiční akcí v roce 2006 byla výstavba inženýrských sítí v lokalitě Chodov - západ 
za 12  mil. Kč,  rekonstrukce domu čp. 39 za 19 436 tis. Kč, regenerace panelového sídliště za 
6 700 tis. Kč a oprava střechy a fasády kostela sv. Vavřince za 9 362 tis. Kč.    Na vybudování 
nových parkovacích míst a chodníků město vynaložilo  12  mil. Kč.   Na  opravu  chodníků a 
místních  komunikací  bylo vynaloženo celkem 8 197 tis.Kč.   

 Výdaje jednotlivých kapitol v roce 2006

                                                          upravený                        skutečné 

název kapitoly                          rozpočet                          čerpání

                                                   v tis. Kč                           v tis. Kč

-------------------------------------------------------------------------------------------------

- životní prostředí                             17 684,00                       17  663,30

- doprava                                          15 628,59 15 628,41

- školství a kultura                            32 442,28 31 729,77

- vnitřní správa                                 39 743,83                       39 444,21
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- sociální věci a zdravotnictví           40 443,50 38 449,92

- správa majetku města                     91 145,42 87 948,28

- rozvoj města                                     9 968,36   9 844,47

- všeobecná pokladní správa            38 891,97 25 292,40

z toho investiční výdaje                    58 841,11 58 725,51

z toho finanční investice                   30 000,00 16 601,92

 Hospodaření Města Chodova skončilo v roce 2006 přebytkem  hospodaření ve výši 12 833 
340  Kč.

 

Vyhlášky města
 
V roce 2006 byly zastupitelstvem města Chodova schváleny:
- Obecně závazná vyhláška  č. 1/2006,kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 19/2001, o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování,  sběru,  přepravy, třídění,  využívání a 
odstraňování  komunálních odpadů a způsobu jeho výběru

- Obecně závazná vyhláška  č.  3 /2006, kterou se mění a zrušují  některé obecně závazné 
vyhlášky města Chodova 

Rada města vydala v tomto roce nařízení města Chodova  č. 2/2006, o změnách některých 
obecně závazných vyhlášek přijatých městskou radou.

 

Vlastnické vztahy – pozemky, nemovitosti
V průběhu roku 2006 prodalo Město Chodov své pozemky  za 5 268 898,-- Kč . 
Do majetku města  byly nakoupeny pozemky 

- od Pozemkového fondu ČR  (dále PF ČR)  pč. 49/1  v k. ú. Dolní Chodov  za 
175.680,-- Kč

- od  DZ TRADE Praha pozemky a budovy v areálu v Nejdecké ulici za 2 150 000,-- Kč
- od soukromého vlastníka  pozemek v průmyslové zóně za 728 655,-- Kč

 
Bezúplatným převodem Město získalo pozemky:
1) od PF ČR
- ppč. 2467/1 o výměře 5.100 m2, 2535 o výměře 4.593 m2 a 2541 o výměře 
  2.926 m2 v k. ú. Dolní Chodov
- ppč. 2470/2 o výměře 339 m2 a 2470/11 o výměře 204 m2 v k. ú. Dolní Chodov
- ppč. 2467/2 o výměře 243 m2 a 2638 o výměře 1.088 m2 v k. ú. Dolní Chodov.

2) od Lesů ČR:
- ppč. 239/14 o výměře 871 m2, 239/15 o výměře 3.536 m2 a 240/15 o výměře 
  2.043 m2 v k. ú. Dolní Chodov.

Na základě notářského zápisu  byly městu přiděleny pozemky:: 
1) v k. ú. Dolní Chodov – ppč. 2479/2, 2640/31, 2598/4, 2598/6, 2598/7, 2598/8, 2598/9,   ¨ 
    2614/2, 2615/3, 2478/8, 2501/6, 2512/23, 2528/3 o celkové výměře 285.179 m2
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2) v k. ú. Stará Chodovská - ppč. 264/6 o výměře 4.292 m2.
 

  
Církve ve městě

 
Římsko-katolická církev
 Rok 2006 začal  neobvykle,  protože   21.11.2005 byla  podepsána  plzeňským biskupstvím 
darovací smlouva předání kostela sv.Vavřince  městu Chodov . Předání kostela nenarušilo 
využívání  kostela   věřícími  k bohoslužbám a  k  oslavám církevních  svátků,  o  nedělích  a 
všedních dnech , což je podchyceno v již zmíněné smlouvě.
1.července 2006 nastoupil do farnosti P. Antonín Wasil jako in rebus spiritualis, tzn.duchovní 
správce farnosti.
Svatovavřineckou  pouť  tento  rok  věřící  oslavili  ve  farní  kapli,  neboť  kostel  procházel 
rozsáhlými opravami.  26.11.2006 byl již opravený kostel znovuvysvěcen  Mons. Františkem 
Radkovským. Při této příležitosti biskup udělil šesti farníkům svátost biřmování,  tzn. svátost 
křesťanské dospělosti.
V roce  2006 se  začalo  s reorganizací  farní  zahrady,  v níž  mohou  trávit  volný čas  všichni 
občané města.
V posledních měsících roku 2006 byla projednávána nová smlouva o pronájmu s Khamorem 
suterénu ve faře.  
V prosinci 2006 se farníci rozloučili s materiálním správcem farnosti, Mgr. Štěpánem Glacem, 
který se svou rodinou odešel na Domažlicko.
 

Farní sbor Českobratrské církve evangelické
Farní sbor Českobratrské církve evangelické měl ke konci  roku 287  členů -  z Chodova, ale i 
z jeho okolí. Ti se pravidelně scházeli při nedělních bohoslužbách a při středečních biblických 
hodinách.  Mimo  pravidelná  setkání  farníků  byl  sbor  i  v tomto  roce  hostitelem  několika 
koncertů v evangelickém kostele. Na tomto kostele byla v roce 2006 opravena  střecha.  

   
Zájmové organizace a jejich činnost
Automotoklub Chodov 
V roce  2006  měl  Automotoklub  Chodov  34  registrovaných  členů.  Počátkem  roku  město 
Chodov vyhovělo žádosti Automotoklubu a schválilo prodej celého pozemku, který je klubem 
využíván, do majetku Automotoklubu Chodov.
Z důvodů vyšší finanční zátěže byl v roce 2006 uspořádán pouze jeden veřejný motoristický 
podnik. Byla jím Jízda zručnosti pro širokou motoristickou veřejnost, kterou Automotoklub 
ve  spolupráci  s Městským  úřadem  Chodov  uspořádal  dne  11.listopadu  2006.  Soutěže  se 
zúčastnilo 16 posádek.
Členové klubu se pravidelně jednou týdně scházeli v klubovně a pravidelně jednou za měsíc 
zde probíhaly členská schůze,  na kterých byly řešeny otázky spojené s provozem klubu a 
zájmovou činností členů. Na členské schůzi v říjnu 2006 proběhlo školení všech členů o 
nových pravidlech silničního provozu,  které  zajistil  lektor  z autoškoly sídlící  v prostorách 
klubu .
V  uvolněných  prostorách  v nové  budově  automotoklubu  otevřela  své  kadeřnictví  p. 
Žofčinová.
V dílnách  Automotoklubu  pokračují  p.  Šimek  a  p.Těžký  v provádění  oprav  motorových 
vozidel.
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Český rybářský svaz – MO Božičany
 
 Začátek roku 2006 byl poznamenán velmi tuhou  a dlouhou zimou s velkým množstvím 
sněhu a tak v tomto období probíhaly pouze akce, které bylo možno provozovat v teple a v 
suchu kanceláří,  jako například schůzová činnost  výboru,  sumarizace úlovků členů,  výdej 
povolenek na novou sezonu, příprava školení nových členů a rovněž tak i příprava plesu MO. 
Ples  se  konal  17.února  v sále  chodovského  KASSu  a  byl  tentokrát  zpestřen  ukázkami 
orientálních  tanců.
Dlouhá  zima  pak  měla  na  svědomí  velké  množství  padlých  ryb  ve  sportovních  vodách. 
Nejvíce byl postižen rybník Školka v Božičanech a Novorolský rybník.
Na březnové výroční členské schůzi byl zvolen nový výbor MO a ten  na své první schůzce 
provedl volbu předsedy a ostatních funkcionářů MO . Předsedu MO Božičany vykonává nově 
Ing.  Ernest  Ješík.  Do  výboru  MO  již  nekandidoval  předseda  pan  Václav  Rýdl.  Všichni 
přítomní mu poděkovali za jeho dlouholetou činnost v ČRS a činnost ve funkci předsedy MO.
Členem ČRS je již  od roku 1958 a v letech 1964 - 2006 vykonával funkci předsedy. Čestným 
předsedou   MO bude pro všechny i nadále.
V květnu  se uskutečnily  na  novorolském  rybníku  závody  v lovu  ryb.  Celkem  bylo  při 
závodech uloveno: 152  kaprů,19  cejnů, 306  plotic, 7  okounů a14 kusů ostatních druhů ryb.
V průběhu  jarních  a  letních  měsíců pokračovala  dostavba  skladu  hospodářských  potřeb  a 
zahájena byla výstavba přístřešku pro techniku a další úpravy hospodářského areálu.

V podzimních měsících  zaměstnaly členy hospodářského  sboru  výlovy a  dále  spolupráce 
s městem Nová Role a firmou G-servis Praha na čištění vod Novorolského rybníku od bahna a 
sinic.
Tečkou za výlovy byla rybářská taneční zábava  Dolovná , která se konala se v sále domu 
kultury v Nové Roli.  V předvánočním období probíhal  v hospodářském středisku   prodej 
kaprů. Pro vánoční stoly byla dovezena ryba od rybářů z Blatenské ryby.
 
 
 

 Junák- svaz skautů a skautek ČR
 
V roce  2006 mělo chodovské středisko Jestřáb 48 dětských a 14 dospělých členů. Ve vedení 
střediska nedošlo k žádné změně. Stejně jako v předchozích letech se i v roce 2006 junáci 
zapojili  do  několika charitativních akcí  a  pomáhali  při  veřejných  sbírkách   (  Tříkrálová 
sbírka, Květinový den,  Kapka , Postavme školu v Africe).
Ve městě   junáci uspořádali akce Zima jak ji neznáte,  Chodov plný strašidel,  Chodovská 
notička,  příměstský tábor Junáka, Mikulášské strašení  ,  Betlémské světlo, Živý Betlém a 
Vánoční zpívání. 
Středisko  Jestřáb  bylo  pořadatelem     turnaje  junáckých  středisek  Karlovarského  kraje 
Footcup Chodov 2006, v  němž skončilo na druhém místě . Vrcholem celého skautského roku 
bylo  uspořádání  Okresního  kola  závodu světlušek   a  vlčat  „O putovní  totem náčelníka  a 
putovní vlajku náčelní“, kterého se účastnilo přes sto skautů  a skautek okresu Sokolov. Mimo 
samotného  závodu  byl  pro  všechny  účastníky  i  veřejnost  připraven  bohatý  doprovodný 
program,  např.  přehlídka  střelných  zbraní,  výroba  mramorového  papíru,  historická  hra  o 
Chodovu, filmové představení Doba ledová – obleva, doprovodný program ve sportovním 
areálu ve Smetanově ulici, velká hra O dráčky škodíky.   Slavnostnímu vyhlášení výsledků 
byl přítomen místostarosta města Chodova, p.Stanislav Pochman, který také osobně předal 
ceny vítězům.  Na prvním místě  skončila  vlčata  Rysi   a  světlušky Veverky Chodov.   Na 
základě tohoto úspěchu se  zúčastnili  krajského kola v Hroznětíně, kde světlušky obsadily 
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druhé místo a vlčata zvítězila, čímž postoupila do celostátního kola závodu, které se konalo 
v září 2006 v Ráji u Letohradu. Zde vlčata skončila ve velké konkurenci na 14.místě. 
  V létě se cca 40 členů  střediska zúčastnilo 16.letního tábora, který byl nazván „Kamenolom 
duní, arniky kvetou“ a konal se opět v Šindelové v Jestřábí kotlině. Čtyři   členové střediska 
se zúčastnili 8.středoevropského jamboree Orbis v Mariánském údolí u Brna, ze kterého byli 
nuceni předčasně odjet kvůli malým povodním a nevlídnému počasí.   
Svojí účastí již tradičně junáci podpořili pietní akt konaný u příležitosti výročí vzniku našeho 
státu, kde také poprvé stáli čestnou stráž.  
 

Český svaz ochránců přírody 
Základní  organizace  č.  30/02  v Chodově  měla  k 31.12.2006  85  členů,  z nichž  59  bylo 
mladých ochránců přírody (dále MOP). Jan Svoboda byl předsedou ZO, ale také vedoucím 
Regionálního  centra  ČSOP.  Ekocentrum  Chodováček  vedla  paní  Eva  Svobodová. 
V pravidelné činnosti  nedošlo k výrazným změnám, ,  byly pořádány tradiční  akce,  včetně 
letního tábora pro MOP na Hřebenech a ZO se zapojila do celostátních aktivit. Nově se ZO 
přihlásila do projektů Dřevo 2006 a My a les  2006, ve kterých se podařilo vyrobit   dva 
přístřešky  z přírodních  materiálů  a  dále  byly  zhotoveny propagační  materiály  k 25.výročí 
chodovské ZO ČSOP.Činnost organizace byla prezentována na webových stránkách:  www.
csop3002.cz, mopíci se prezentovali na stránkách: mopchodov.wz.cz. 

KIT KLUB CHODOV  
V klubu  bylo  v roce   2006  organizováno  celkem  13  dospělých  modelářů  a  šest  dětí.    
Předsedou byl nadále JUDr. Jan Mikač, který byl na celostátní konferenci opakovaně zvolen 
do funkce předsedy republikové sekce plastikových modelářů Svazu modelářů ČR.  
Dne 8.4.2006 uspořádal Kit klub Chodov ve spolupráci s Domem dětí a mládeže „Bludiště“ 
již čtvrtý ročník krajské soutěže plastikových modelářů – žáků.   Na mistrovství republiky se 
nominoval   chodovák  Radek  Šíp,  který  bezpečně  zvítězil  ve  své  věkové  kategorii.  Klub 
dotoval Radkovu reprezentaci tím, že mu uhradil cestovní výlohy. Pro něj to byla již druhá 
účast na MČR a podařilo se mu obsadit ve své kategorii třetí místo.  Zásluhou tohoto umístění 
byl Radek Šíp nominován   jako žákovský reprezentant na mezinárodní soutěž do anglického 
Telfordu. Ani zde se Radek neztratil a obsadil v juniorské kategorii  krásné 4. místo. Za tuto 
reprezentaci  byl  navíc  oceněn  Krajským  úřadem  Karlovarského  kraje  při  vyhlašování 
úspěšných sportovců roku.  
V tradičním  červnovém  termínu  byl  uspořádán   již  desátý  ročník  setkání  plastikových 
modelářů pod názvem „Chodovská chmelnice“.    Setkání se účastnilo celkem 83 modelářů 
soutěžících a mnoho dalších, kteří přijeli pouze získávat zkušenosti a pohovořit si o nových 
metodách práce. V soutěžních kategoriích bylo přihlášeno celkem 236 modelů. Dalších 85 
modelů bylo k vidění na výstavních prezentacích klubů.  

  
   

Kynologický klub Chodov

 V roce 2006 měl klub celkem 16 dospělých a  8 dětských členů. Předsedkyní klubu byla 
Milada Patáková. Klub využíval ke své pravidelné činnosti i k pořádání soutěží cvičiště ve 
Vančurově ulici. Klub je zapojen do záchranného systému města Chodova jako součást týmu 
při řešení krizových situací.
Sbor dobrovolných hasičů Chodov
K 31.12. 2006 měl  Sbor dobrovolných hasičů v Chodově (dále SDH) 67 členů, z čehož bylo 
54 hasičů, 3 podporující členové a 10 mladých hasičů.
V průběhu roku  zasedal výbor základní organizace dle plánu činnosti a zabýval se otázkami 
vyplývajícími z potřeb sboru (příprava plesu, průběžné financování činnosti sboru , hodnocení 
výsledků sportovní činnosti všech kolektivů SDH, apod.). V návaznosti na jednání výboru 
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probíhala také jednání valných hromad.    Členové základní organizace se po celý rok podíleli 
na pořádání různých akcí vlastních,tak i na akcích pořádaných ve  městě i v jeho okolí.
Významnou součástí  činnosti SDH je činnost prováděná zásahovou jednotkou.
 
V oblasti sportovní činnosti družstev se podařilo dosáhnout několika úspěchů:
-  družstvo mládeže se  zúčastnilo celkem jedenácti   soutěží  a  za nejvýraznější  úspěch  lze 
považovat  celkově  třetí  místo  v prvním  ročníku  soutěže  mládežnických  kolektivů 
v Karlovarském kraji.  V pohárových soutěžích a  v podzimním kole hry Plamen   se  tolik 
nedařilo a družstvo bylo odsunuto na nepostupové příčky. Jako již každý rok, díky obětavé 
práci vedoucího kolektivu pana Stanislava Šimrala a několika dalších starších členů, byl pro 
děti odměnou letní tábor, který strávily v malebném prostředí Opočna.

-  kolektiv  žen  měl,stejně  jako  v předchozím roce,  devět  členek  a  tak  se  družstvo  mohlo 
zúčastňovat všech soutěží. Vedoucím družstva byl František Lehečka.   Výraznější úspěchy 
přinesly  pohárové soutěže v Plesné a Krásné, kde obsadily shodně první místo. Z dalších 
pohárových soutěží  pořádaných sbory dobrovolných hasičů  v Karlovarském kraji  přivezly 
ženy  jedno druhé, dvě třetí, jedno čtvrté, jedno páté a dvě sedmá místa. Tyto výsledky se 
v celkovém součtu ligy Karlovarského kraje proměnily v  celkové druhé místo. V krajském 
kole  požárního  sportu,  které  se  konalo  v Domažlicích,  obsadilo  družstvo  třetí  místo 
v Karlovarském kraji.

- družstvo mužů obsadilo druhé místo v krajském kole v požárním sportu, které se konalo 
v Domažlicích.   V rámci  ligy  Karlovarského  kraje  se  muži  také  zúčastnili  několika 
pohárových soutěží, kde za zmínku stojí první místo z Kyselky,  třetí místa z Plesné, Krásné u 
Aše a Dalovic. Tyto a další výsledky na pohárových soutěžích vyústily v celkové třetí místo. 
Za jeden z velkých úspěchů  sboru v roce 2006 stojí také družstvo staré gardy, které dokázalo 
na pohárové soutěži v Jirkově obhájit úspěch z roku 2005 a opět dovézt pohár za první místo. 

   
ZO Českého zahrádkářského svazu
Základní  organizace  ČZS v Chodově  měla  v tomto  roce  420  registrovaných  členů  ,  kteří 
obhospodařovali  412 zahrádek v zahrádkářských koloniích    .  Na  členské schůzi,  konané 
29.4.2006,  volili  zahrádkáři  nového  předsedu  ,  kterým  se  stal  p.  Jiří  Žďárský.   V září 
zahrádkáři  uspořádali  výstavu  ovoce,zeleniny,  květin,  kaktusů,  bonsají  ,  poprvé  za  účasti 
zahrádkářů z partnerského města Oelsnitz/Erzgebirge ze SRN.  Na její  přípravě se aktivně 
podílel také ještě pan Emil Ptáčník, dlouholetý Chodovák, zahrádkář tělem i duší a odborník, 
nositel  řady uznání  a  vyznamenání  ,  který  však  7.října  ve  věku  87  let  zemřel.  Byl  také 
dlouholetým  přispívatelem  měsíčníku  Zpravodaj  města  Chodova,  v němž  vedl  rubriku 
Receptář.  Jak  sám  říkával,  největšího  ocenění  se  mu  dostalo  uvedením  do  Síně  slávy 
zahrádkářského  muzea  v Hradci  Králové.  V Chodově  bude  jeho  zahrádkářské  působení 
připomínat  pomníček umístěný v zahrádkářské osadě č.  ,  kterou pan Ptáčník vybudoval  a 
pečlivě ošetřoval. 

Obyvatelstvo
  
V roce 2006 se v Chodově:
narodilo -  173 obyvatel  -  z toho  77 děvčat a 96 chlapců
zemřelo -  134 obyvatel  -  z toho  55 žen a 79 mužů
přistěhovalo -  371 obyvatel  -  z toho 185 žen a 186 mužů
odstěhovalo -  447 obyvatel  -  z toho 230 žen a 217 mužů.
 
Složení a počet obyvatelstva k 31. 12. 2006

muži ženy celkem %
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do 6 let   459   457     916     6
od 6 do 15 let   778   708   1 486   10
od 16 do 20 let   543   545   1 088     7
od 21 do 40 let 2 434 2 318   4 752   32
od 41 do 60 let 2 098 2 178   4 276   28
nad 60 let                  1 097            1 396                2 494                 17     
celkem 7 409 7 602 15 011 100
 
Celkový počet trvale hlášených obyvatel Chodova k 31. 12. 2006 činí 15 011.  Počet obyvatel 
v Chodově klesl oproti loňskému roku o 37 osob. Počet přihlášených osob do Chodova klesl 
o 33 obyvatele, počet narozených dětí stoupl o 13 občánků, počet úmrtí stoupl o 39 případů a  
počet  odhlášených  obyvatel  z  Chodova  stoupl  o 28  osob.  V  roce  2006  bylo 
uzavřeno 87 sňatků, z toho 2 církevní. Nejstarším občanem Chodova je žena, narozena 9. 6. 
1910.  
 

Bydlení
Byty v majetku města
    Bytservis  Chodov s.r.o.  k 31.12.2006 spravoval celkem 580 nájemních  bytů a nebytových 
prostor (dále NP) v majetku města: (celkem 574 bytů ,  z toho  20 bytů  se sníženou kvalitou 
Pod Železným dvorem,  a  6 podnikatelských NP  se samostatným vstupem situovaných v 
přízemí bytových domů).

Privatizace bytového fondu:

V průběhu roku 2006 probíhal pouze prodej jednotlivých bytů a NP situovaných 
v privatizovaných domech. 

K 31.12.2006 činil počet neprodaných bytů a NP v privatizovaných domech ve správě 
Bytservisu Chodov s.r.o. :  

Byty:
- prodej podle zákona č.40/1964 Sb.(občanský zákoník)      7
- prodej podle zákona č.72/1994 Sb. v platném znění  61
                                                              -------------------------------     
                                                              celkem bytů              68      
Nebytové prostory:
- prodej podle zákona č.72/1994 Sb. v platném znění4

K 31.12.2006 bylo  evidováno  celkem 385 žádostí o přidělení bytu (tj. o 114 méně než 
v předchozím roce), z toho: 

156 žádostí na byt o velikosti 1+1
177 žádostí na byt o velikosti 1+2
  52 žádostí na byt o velikosti 1+3

V roce 2006 bylo přiděleno 18 bytů (tj. o 12 více než v roce 2005) o velikosti:
1+1 - 2 byty 
1+2 -11 bytů 
1+3 -  5 bytů 

Formou podání nejvyšší nabídky byly prodány 3 volné městské byty a 1 NP v prodaných 
domech.
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     Výše  celkových  dluhů   na  nájemném  a   službách  spojených  s   užíváním  bytů, 
nebytových    prostor  a  ubytovny  k  31.12.2006  činila  6.718.044,--Kč  (oproti  roku  2005 
snížení o 830 131,--Kč). 

     Celkové  výnosy  spojené  se  správou  bytových  domů a ubytovny v majetku města 
činily cca 13.999.000,--Kč. 

Bytservis Chodov vynaložil   na zajišťování komplexní správy ,  údržby a oprav  bytových 
domů a ubytovny v roce 2006 cca 12.419.000,--Kč.  V průběhu roku 2006 byly realizovány 
celkové  opravy  společných  prostor  věžových  bytových  domů v  ulicích  Smetanova  732, 
Školní 735, U Koupaliště 810, Poděbradova 702, ČSM 690, ČSM 691 a ČSM 692 zahrnující 
malby, nátěry, opravy elektrického osvětlení, schránek, vstupních dveří atd.
 
 

 

Rodinné domy
                                                          
V tomto roce bylo zkolaudováno   několik nově postavených rodinných domů (všechny po 
jedné bytové jednotce):  č.p.  1129 a  1131 – Štěříkova louka , č.p.  1123 – Nerudova ul.  , 
č.p    1124  a  1127  –  Husova  ,  č.p.  1126  –  Dukelských  hrdinů 
a   č.p.   1128 – Lesní.
                                                        

Životní prostředí
Hluk, čistota ovzduší
  V tomto roce nedošlo k žádné události, která by ovlivnila životní prostředí Chodova a jeho 
okolí. 
 
Skládka domovního odpadu
          Odvoz komunálního i tříděného odpadu ve městě nadále zajišťovala společnost Chotes,
s.r.o.  V průběhu roku 2006  došlo  k plánovanému rozšíření  působnosti  zejména v oblasti 
odvozu tříděného odpadu  a to v Černavě, Horách  a ve Smolných Pecích. Nyní společnost 
zajišťuje odvoz tříděného odpadu z 20 měst a obcí regionu.  
      V Chodově bylo v tomto roce vytříděno o 22% odpadu více než v roce 2005 a to 192,64 t 
papíru, 101,2 t skla a 77,31 t plastu a nově také 0,26 t nápojových kartonů tj. celkem 371,41 
tun tříděného odpadu.  V rámci projektu „Intenzifikace odděleného sběru a zajištění využití 
komunálních odpadů včetně jejich  obalové složky na území Karlovarského kraje“  získalo 
město Chodov od společnosti EKOKOM, a.s. celkem 24 nádob na tříděný odpad a to 10 ks na 
papír, 10 ks na plasty a 4 ks na nápojový karton. Po doplnění povinného podílu 10 nádob na 
sklo byl navýšen počet stanovišť ve městě o 10 na celkových 50.   Dále bylo od občanů 
Chodova  v roce  2006  odvezeno  2  524  tun  komunálního  a  919  tun  ostatního  (zejména 
objemného) odpadu. V Chodově byla dále  dokončena obměna nádob na komunální odpad 
pro obyvatele města.
Celkově Chotes svezl z regionu 636 tun tříděného odpadu ( o 38% více než v předchozím 
roce) a 12 368 tun ostatního odpadu ( o necelých 5% více než v roce 2005). 
    Společnost v tomto roce zaměstnávala v hlavním pracovním poměru 40 zaměstnanců a 
v rámci veřejně prospěšných prací 7 osob. Obrat společnosti činil opět téměř 50 mil. Kč.
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Veřejná zeleň
Jako každý rok se o městskou zeleň starala firma Gardena pana Jana  Peřiny a město za tuto 
službu zaplatilo  4 464 000,--Kč. 
V tomto roce byla vysazena nová alej v ulici U Porcelánky (od tržiště po sídliště ČSO). Bylo 
zde vysazeno 17 stromů jinanu dvoulaločnatého (Ginkgo biloba "Fastigiata") s  podsadbou 
3514 keřů  pámelníku Chenaultovo (Symphoricarpos  x  chenaultii  „Hancock“)  a  336  keřů 
brslenu  Fortuneovo(Eonymus  fortunei).  Z  důvodu  této  nové  výsadby  byla  provedena 
rekonstrukce veřejného osvětlení a byly vyzvednuty obrubníky podél komunikace. To vše za 
553.784,-- Kč.
Regenerace panelového sídliště  v  Chodově (ohraničeného ulicemi  Husova,  náměstí  ČSM, 
Boženy Němcové a Hlavní) proběhla ve druhé polovině roku 2006. Akce byla podpořena 
čtyřmilionovou dotací z Ministerstva pro místní rozvoj ČR. Podíl města činil 2 668 218,- Kč  . 
Akci předcházelo již v roce 2005 vyasfaltování chodníků a zvednutí obrubníků, hrazené z 
městského rozpočtu částkou 2.2 milionu Kč. V rámci dotační akce byly také zlegalizovány 
vyšlapané  pěšiny  v zeleni  a  tyto  byly  osazeny  dlažbou.  V tomto  prostoru  byla  pořízena 
sídlištní  vybavenost  (lavičky,  pískoviště  a  dětské  herní  prvky,jednotné  přístřešky  pro 
kontejnery),  kompletně zrekonstruována městská zeleň (zorání a urovnání zeminy a vysetí 
nových trávníků), vysázena přídomní zeleň - zhruba v metrových pásech podél všech domů a 
vysázena cca stovka stromů. Také zde bylo doplněno veřejné osvětlení o 14 nových lamp a 
zároveň v Hlavní ulici vzniklo 29 nových parkovacích míst.

Technická vybavenost města
         
     V rámci oprav komunikací a chodníků byla Chotesem provedena mimo jiné rekonstrukce 
chodníků nebo jejich částí  v ulicích Tovární,  Smetanově,  Krátké  a  Nádražní,  pokračovalo 
zpevnění  krajnice  a  úprava  příkopu  ve  Staré  Chodovské,  úprava  obrubníků  v ulicích 
Dukelských hrdinů a U Porcelánky v souvislosti s rekonstrukcí komunikace II/209, rozšíření 
parkoviště v Rooseveltově ulici,  realizace podélného stání v Hlavní ulici a mnoho dalších. 
V průběhu roku byla provedena také rozsáhlá oprava mostu v Lesní ulici a v Okružní ulici u 
garáží. Dále byla provedena rekonstrukce částí veřejného osvětlení v ulicích Nádražní a U 
Porcelánky.  
Výraznou změnou prošlo okolí  prodejny Tipo v Husově ulici,  kde byly asfaltové povrchy 
chodníků  vyměněny  za  zámkovou  dlažbu,  provedeny  parkové  úpravy  a  zrekonstruována 
autobusová zastávka a výlepový sloup.  Celé toto prostranství je bezbariérové. Jeho úprava 
stála 3 776 442,-Kč.
 V ulici U Koupaliště bylo firmou Marservis vybudováno nové horkovodní potrubí. 

Bezpečnost ve městě

Městská policie
 
     Početní stav strážníků Městské policie Chodov (dále MP) byl ke konci roku  1+1+15, čili 
velitel (Josef Kertész), zástupce velitele ( Ladislav Staněk) , 14 strážníků pro výkon služby a 
jedna  strážnice  na  mateřské  dovolené.  V říjnu  odešla  jedna  strážnice  do  důchodu.  Byl 
vyhlášen stop stav pro nábor strážníků MP z ekonomických důvodů,  přesto zůstal  systém 
služeb ve čtyřech směnách nezměněn, snížilo se jen jejich početní obsazení. Úkoly v rámci 
služby byly ve stejném rozsahu jako v minulém plném stavu, a to  ve  24-hodinovém režimu 
s operační službou v budově MZS Chodov.  Zástupcem velitele pro výkon služby byl pan 
Josef Nekys. 
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V oblasti prevence, kterou řídil pan Staněk , byly v v průběhu roku plněny úkoly programů 
Drogám ne, Právo ulice a Úrazy očima dětí, do nichž se zapojily všechny základní školy, 
mateřská škola , speciální škola i SOŠE a G Chodov.  Středisko prevence věnovalo nemalou 
pozornost také seniorům města, pro které byly pořádány tématické přednášky a besedy.
Kamerový systém pracoval již celý rok v ostrém režimu v pravidelném údržbovém programu. 
Do prosince  2006 bylo pomocí kamerového systému zaznamenáno 39 případů, v nichž byl 
vyhodnocený záznam použit pro konkrétní dokazování protiprávního jednání pachatele. Mezi 
těmito lze uvést např. smyšleně udané loupežné přepadení v Prioru nebo naopak velmi reálné 
loupežné přepadení se zbraní na poště na Staroměstské ulici. Při monitorování prostoru města 
spolupracují obě monitorovací stanoviště (MP a PČR) . 
MP nadále  prováděla  kontrolní  činnost  v obci  Vintířov,  kde  byly nejvýraznější  přestupky 
v dopravě a veřejném pořádku.
Během letních měsíců zdárně proběhla rekonstrukce operačního střediska MP, čímž došlo 
k výraznému  zlepšení  estetiky  prostředí  i  komfortu  službu  konajícího  strážníka.   Pultem 
centrální  ochrany  (PCO)  bylo  střeženo  již  25  objektů  ve  městě  s plně  modernizovaným 
zařízením pro rádiové EZS. 
     Strážníci MP Chodov udělili v roce 2006 celkem 697 pokut ve výši 383 775 Kč, nasadili 
botičku  390  nepovoleně  parkujícím  vozidlům ,  poskytli   první  zdravotní  pomoc  ve  105 
případech (téměř trojnásobek oproti roku 2005), zajistili  umístění 24 psů do útulku .   Počet 
přestupků se mírně snížil, bylo jich evidováno 2197.  
Velmi úzce spolupracovali strážníci MP Chodov s policisty OO PČR Chodov a tak se jim 
podařilo zadržet 10 hledaných osob, 38 pachatelů trestných činů a také zjistit a předat k řešení 
PČR 35 trestných činů.  
 
           

Policie ČR
 V roce 2006 prošetřilo Obvodní oddělení Policie České republiky (dále OOP) 487 trestních 
oznámení, z nichž se podařilo objasnit cca 75%   činů.  V průběhu roku bylo policisty řešeno 
956 přestupků, z nichž 632 bylo řešeno blokovými  pokutami (za ně bylo vybráno 388  400,-
Kč)  a  142  přestupků  bylo  oznámeno  k projednání  správnímu  odboru  Městského  úřadu 
Chodov.  Z důvodu  nezjištění  pachatele  bylo  odloženo  202   přestupků.  Nadále  převyšuje 
majetková trestná činnost , přesto lze kvitovat, že na území OOP Chodov došlo k podstatnému 
poklesu počtu spáchaných trestných činů. 

 

Požární ochrana
                                            

 

V roce 2006 vyjela jednotka požární ochrany II SDH Chodov celkem 146 krát, z toho 
bylo  65  požárů,  15  dopravních  nehod,  1  živelná  pohroma  ,  16  úniků  nebezpečných 
chemických látek, 40 technických havárií, 7 planých poplachů a výjezdů v rámci cvičení a 2 
vícenásobné zásahy. Velmi významná je statistika požárů pouze na území města Chodova 
(celkem 37), přímá škoda způsobená požárem byla vyčíslena na 6, 494 mil. Kč, uchráněné 
hodnoty byly vyčísleny na 12, 460 mil. Kč. Jedním z větších požárů na území města byl požár 
objektu výrobny porcelánu v Chodově v ulici U Porcelánky č.p. 936. Přímá škoda způsobená 
požárem byla odhadnuta dle vyšetřovatelů předběžně na cca 5 mil. Kč, uchráněné hodnoty 
byly vyčísleny na cca 8 mil. Kč. Zásahem se jednotkám PO podařilo uchránit dva přilehlé 
objekty,  cennosti  v  trezorech  a  účetnictví  firmy.  Příčinou  požáru  byla  dle  vyšetřovatelů 
technická závada na elektroinstalaci. Zásah se obešel bez zranění. 
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Nárůst  zásahů ve smluvních lokalitách (Jenišov,  Božičany,  Chodos Chodov s.r.o.)  rozšířil 
statistiky celkem o 11 zásahů. 
Jednotka požární ochrany města Chodova čítala k 31. 12. 2006 celkem 28 členů, z čehož 24 
členů je vázáno dohodou o pracovní činnosti.   V roce 2006 bylo dle pracovních výkazů členů 
zásahové jednotky odpracováno celkem 3991 hodin. V tomto roce  bylo nakoupeno vybavení 
zásahové  jednotky  v hodnotě  cca  190  tis.  Kč.  (např.  nové  nářadí  do  vozidel,  obměna 
vozidlových  radiostanic,  doplnění  pagerů,  pořízení  svolávacího  zařízení  Kanga+,  atd.)  s 
využitím příspěvku od Karlovarského kraje ve výši 105,8 tis. Kč, byl také obměněn zastaralý 
nábytek v denní místnosti hasičů, v kanceláři velitelů družstev a chemicko-technické službě, a 
byly připraveny projekty na rekonstrukci budovy MZS, projekt a studie dostavby.  

 

V roce  2006  byly  provedeny  preventivní  požární  kontroly  na  všech  objektech  ve  správě 
města. Celkem bylo na úseku požární ochrany provedeno 5 kontrol dodržování předpisů o 
požární ochraně na Městském úřadě v Chodově . Ve spolupráci s oddělením interního auditu 
proběhla kontrola   také v  Základní škole v ulici Komenského.   Lze konstatovat, že stav na 
úseku  požární  ochrany  je  dobrý  a  je  v souladu  s platnou  legislativou.  Dále  byly  jako 
každoročně prováděny besedy pro děti, které se týkaly problematiky požární a civilní ochrany, 
dále byly prováděny exkurze v požární zbrojnici . V roce 2006 se realizoval projekt prevence 
kriminality mladistvých zaměřený na druhé stupně základních škol. V rámci tohoto projektu 
byly  realizovány  semináře  na  budově  MZS  pro  děti  ve  městě  (školy,  školky,  stacionář, 
gymnázium, obchodní akademie). Také byla provedena přednáška pro seniory v penzionu pro 
důchodce. Na tyto činnosti ve spolupráci s hasiči byl vyčleněn zaměstnanec MP Chodov p. 
Ladislav Staněk. 

       

Bezpečnostní rada města

Dle pracovního plánu na rok 2006 zasedala Bezpečnostní rada města Chodova  ve složení :   

Ing. Josef Hora - starosta města

Stanislav Pochman - místostarosta

Josef Kertész - velitel Městské policie

Ing. Robert Franče - tajemník MěÚ

Bc. Jiří Kiss - velitel jednotky SDH Chodov

Martina Svobodová - tajemnice 

kpt. Bc. Jaromír Homolka - zástupce HZS Karlovarského kraje, ÚO Sokolov

pplk. JUDr. Ladislav Reismüller - zástupce PČR, Sokolov

Krajským úřadem, odborem krizového řízení byly v součinnosti se zástupci Krajského 
ředitelství  HZS  Karlovarského  kraje  provedeny  dvě  následné  kontroly  na  místě,  jejímž 
předmětem bylo rozpracování vybraných úkolů Krizového plánu Karlovarského kraje určenou 
obcí a připravenost na řešení mimořádných událostí a krizových situací.  
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Zdravotnictví

Zdravotnická zařízení, soukromí lékaři
                  

  Dne  9.11.1992  vydala  odborná  komise  pro  posuzování  privatizačních  projektů  ve 
zdravotnictví  stanovisko  města  Chodov  k  základnímu  privatizačnímu  projektu  zařízení 
Poliklinika Chodov z pozice zakladatele. V tomto stanovisku je konstatováno, že základní 
privatizační  projekt  a  způsoby  jeho  dalšího  provedení  dávají  předpoklady  pro  potřebné 
zajištění zdravotnických služeb včetně jejich rozšíření, pro konkurenci v těchto službách, a 
otevírá  možnosti  i  další  privatizace  formou privatizace  činností  a  pronájmů ordinací  pro 
zdravotnické služby.
Tento výhled privatizační projekt splnil. Počínaje rokem 1992 byly postupně privatizovány 
jednotlivé lékařské obory.Na počátku tohoto procesu zaměstnávala Poliklinika Chodov 107 
zdravotnických  pracovníků.  Transformace  zařízení,  založeného  základním  privatizačním 
projektem v roce  1992,  byla  ukončena 31.12.2006,  kdy se  o  privatizaci  činnosti  přihlásil 
poslední  lékař  -  zaměstnanec  příspěvkové  organizace  Poliklinika  Chodov. 
Všechny zdravotnické služby jsou tak poskytovány v privátních ordinacích a jednotliví lékaři 
jsou nájemníky příspěvkové organizace, původního zaměstnavatele. V roce 2006  nedošlo ve 
skladbě zdravotnických služeb poskytovaných v Chodově k žádné změně oproti předchozímu 
roku.
V  listopadu  2006  byla  ukončena  výměna  pláště  budovy  polikliniky,  rekonstrukce  byla 
hrazena z úvěru ve výši 15mil. Kč. Výměnou pláště budovy a vybudováním nového systému 
ústředního vytápění by mělo být dosaženo znatelných úspor v  úhradách za teplo.  
 
Lékárny
 Ve městě fungovaly tři soukromé lékárny – v Čapkově ulici a ve Staroměstské ulici to byla 
lékárna  Čtyřlístek  a  v Tovární  ulici,  v sousedství  polikliniky,  působila  H.D.R.  Lékárna 
Panacea,  s. r.o. 

Pohotovostní služba
Ve městě fungovala  v průběhu roku 2006 lékařská služba první pomoci (dále LSPP) i nadále 
s omezením provozu   –   služba byla zajištěna v době 14-22 hodin denně, včetně sobot, nedělí 
a svátků, a to pouze v ordinaci., bez výjezdu k pacientům.  Provoz LSPP, plně financovaný 
z prostředků města Chodova, byl ke konci roku 2006 v Chodově ukončen. 

 

Sociální péče
 
V roce 2006 vyplatil Městský úřad Chodov  na dávkách celkem 33 570 982 Kč, což bylo o 
654 494  Kč  méně  než  v roce  2005.  Rok  2006  byl  posledním  rokem,  kdy  byly  dávky 
vypláceny podle zákona o sociální potřebnosti. Od   roku 2007 začne platit zákon o pomoci 
v hmotné nouzi,  který nově upravuje podmínky pro poskytování  dávek,  které vyplácí  náš 
úřad.
Nezaměstnanost v regionu v průběhu roku klesala. Stejně  tak v mikroregionu Chodovska – 
v lednu 14,75%, v červnu 13,68%, v prosinci 13,11%.

Domov-penzion pro důchodce
V  březnu  2006  podmíněně  schválilo   zastupitelstvo  města  převod  tohoto  zařízení 
z Karlovarského kraje na město k 1.1.2008 a uložilo místostarostovi Josefu Kertészovi zajistit 
potřebné kroky k převodu a transformaci zařízení se zajištěným financováním.
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Pracovní  skupina  k převodu  Penzionu  Chodov,  která  byla  jmenovaná  radou  města  , 
zpracovala návrh na budoucí uspořádání a provozování tohoto zařízení – část domu by měla 
fungovat  jako zařízení  pro osoby vyžadující  celodenní  péči  a  část  jako nájemní byty pro 
obyvatele-seniory , kteří jsou ještě poměrně soběstační.
 Provoz  chtělo  město  svěřit  některé  nestátní  neziskové  organizaci,   která  má  zkušenosti 
s provozem sociálního zařízení pro seniory. Proto bylo v září vypsáno poptávkové řízení na 
provozovatele tohoto zařízení. Ve stanoveném termínu se žádný zájemce   nepřihlásil.
Ve druhé polovině roku se začaly objevovat  názory,  že by provoz penzionu měl  i  nadále 
zajišťovat  Karlovarský kraj. Do konce roku nebyla záležitost uzavřena, s konečnou platností 
bude rozhodovat zastupitelstvo města v prvním čtvrtletí roku 2007.

Kluby důchodců
Pod vedením paní Danuše Paštikové a paní Jaroslavy Schmidové pracovaly oba KD i v roce 
2006.

Pečovatelská služba
Pečovatelskou službu ve městě provozuje příspěvková organizace Poliklinika Chodov od roku 
2003,  kdy  tuto  činnost  město  převzalo  od  Okresního  ústavu  sociálních  služeb  Sokolov. 
Pečovatelská  služba  se  tak  stala  hlavní  činností  Polikliniky  Chodov.  V roce  2006 
zaměstnávala pečovatelská služba 4 pečovatelky a vedoucí pečovatelské služby. Pečovatelky 
pracovaly  v  bytech  klientů  dle  jejich  objednávky,  poskytovaly  tedy  terénní  služby  70 
klientům, z nichž cca 40 požadovalo pouze dovoz jídel od výrobce. 
 

Péče o staré  a nemocné občany
V průběhu roku pořádaly pro seniory města městské organizace řadu kulturně-společenských , 
ale i sportovních akcí. Vyvrcholením byl pak ples seniorů, který se konal koncem října ve 
společenském  sálu KaSS Chodov.

Životního výročí 90ti  a více let se v r.  2006 dožilo 15 obyvatel města (14 žen a 1 muž). 
V jednom případě se uskutečnila osobní návštěva vedení města u jubilantky, ostatní jubilanti o 
osobní návštěvu neprojevili zájem.

Agentura  osobní  asistence  Sokolov  v průběhu  roku  zajišťovala  poradenskou  činnost  pro 
osoby se  zdravotním  postižením.  Zhruba  1x  měsíčně  mohli  občané  využít  poradenského 
servisu v budově Polikliniky.

V roce  2006  vykonávalo  město  opatrovníka  čtyřem  nesvéprávným  osobám.  Výkon 
opatrovnictví zajišťovaly pracovnice sociálního odboru. Všechny tyto nesvéprávné osoby jsou 
dlouhodobě umístěné v psychiatrické léčebně v Dobřanech.

Péče o rodinu a děti
Rok 2006 přinesl na tomto úseku nárůst sociálně patologických jevů. Narůstající problémy 
v rodinách  byly řešeny zejména výchovnými pohovory  na úřadu nebo přímo v rodinách. 
V některých případech  byla přijata opatření podle zákona o rodině – bylo nařízeno 5 dohledů 
nad  výchovou  dětí,  uložena  4  napomenutí  (rodičům i  nezletilým)  a  byl  podán  1  podnět 
k trestnímu stíhání rodičů pro podezření z ohrožování mravní výchovy mládeže.
Zhoršující se situace se projevila i v počtu neomluvené absence žáků základních škol, který se 
zvýšil z 1601 hodin v roce 2005 na 2396 hodin v roce 2006. Nárůst byl zaznamenán u všech 
základních škol. U žáků s trvalým pobytem v Chodově zaznamenaly školy tento počet -  1. ZŠ 
– 573,  2. ZŠ – 214, 3.ZŠ – 819, ZŠPaZŠsp – 790 neomluvených hodin.
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Sociální služby
V rámci komunitního plánování sociálních služeb (dále KPSS) byl zpracován a v orgánech 
města schválen plán rozvoje sociálních služeb ve městě do roku 2008. Byly zde vytýčeny 
konkrétní  úkoly  na  úseku  péče  o  seniory,  občany  se  zdravotním  postižením,  osoby  bez 
přístřeší. 
V roce 2006 se pracovní skupina KPSS intenzivněji věnovala bariérám ve městě – zmapovala 
a  zdokumentovala  bariéry na  chodnících,  veřejných  prostranství  a  v budovách,  které  jsou 
v majetku města a jsou veřejně dostupné.
Ve  spolupráci  s poskytovateli  sociálních  služeb  byla  opět  uspořádána  veřejná  prezentace 
sociálních služeb, kde své služby nabízelo osm poskytovatelů.

V posledním čtvrtletí roku se všichni, kteří v sociálních službách pracují, připravovali na nový 
zákon o sociálních službách, který nabývá účinnosti  od 1.1.2007 a který přinese radikální 
změny v poskytování sociálních služeb a také v jejich financování.

  
Stacionář Mateřídouška
V roce  2006  se  stacionář  zaměřil  na  další  zkvalitnění  poskytované  sociální  péče.  Byly 
zaváděny standardy kvality se zaměřením na ochranu práv klientů a individuální plánování. O 
služby  stacionáře  projevily  zájem  další  tři  rodiny  v rámci  poradenské  činnosti.  Kapacita 
stacionáře je tím téměř naplněna a začala příprava na přístavbu stacionáře, která by měla být 
ve spolupráci s městem Chodov realizována v roce 2007. Plánuje se, že objekt bude rozšířen o 
učebnu, dílnu a rehabilitaci. Byl zaveden internet a ze sponzorských darů bylo modernizováno 
počítačové vybavení, které je využíváno v rámci celoživotního vzdělávání dospělých klientů. 
Od pražské nadace Život dětem se podařilo získat velmi kvalitní hydraulický zvedák, který se 
stal vítaným pomocníkem při manipulaci s těžce postiženými klienty. Nově vybavená kuchyň 
slouží k nácviku vaření. Nedílnou součástí rehabilitační péče se stala canisterapie – léčba psí 
láskou. 

Klienti připravili jako každý rok několik vystoupení pro seniory, rodiče a hosty. Stacionář se 
podílel také na „Dni komunitního plánování sociálních služeb města Chodova“, kde klienti 
vystoupili  s pásmem lidových písní.  V září  se zúčastnili  festivalu Souznění,  který proběhl 
v Karlových  Varech.  V prosinci  byla  vernisáží  zahájena  první  samostatná  výstava  prací 
klientů v městské galerii pod názvem „Kde šikovné ruce tvoří, tam se krásně daří“. Během 
roku bylo uspořádáno několik výletů – Praha Vodní svět, termální bazén Weiden, Mariánské 
Lázně a Kladská,  krajinná výstava Cheb, Irchenrieth v SRN (partnerské sociální zařízení), 
Praha Sazka aréna koncert „Chceme žít s vámi“.  

V průběhu roku 2006 byly ve spolupráci s městem Chodov připravovány kroky k přístavbě 
dosavadního objektu, který stacionář užívá v areálu mateřské školy ve Školní ulici.

  

Školství
V závěru školního roku bylo uspořádáno několik již tradičních setkání vedení města se žáky i 
pedagogy  chodovských  škol.  27.června  v dopoledních  hodinách  převzali  žáci  končící 
povinnou školní  docházku pamětní  listy z rukou starosty města,  který jim ve slavnostním 
projevu popřál mnoho úspěchů v další profesní přípravě a také to,aby se do Chodova vždy 
rádi vraceli. Z těchto žáků byli premianti přijati vedením města ještě 30.června v obřadní síni. 
Starosta poděkoval  nejlepším  žákům  za jejich  výborné školní  i  mimoškolní výsledky, 
předal  jim upomínkový dárek  a  popřál  další  úspěšné  studium  a  hodně  štěstí  v dalších 
životních etapách.  Setkání se zúčastnili rovněž třídní učitelé, ředitelé škol a někteří rodiče.

Na přátelském posezení  s učiteli, kteří k 30.6.2006 končili svoji aktivní pedagogickou činnost 
a  odcházeli  do  starobního  důchodu,  za  účasti  ředitelů  základních  škol  a  vedoucí  odboru 
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školství  a  kultury  Městského  úřadu  v Chodově,  poděkoval  starosta  města  pedagogům za 
celoživotní  práci při výchově a vzdělávání mládeže. Pozvání přijali  p.  Růžena Winklerová, 
Mgr. Jana Branovická, Mgr. Jana Vlasáková, Blanka Kubíčková, Květoslava Kabourková a 
Mgr. Pavel Vlasák.
       

Mateřské školy

Ředitelkou příspěvkové organizace Mateřská škola Chodov, Nerudova  915, okres Sokolov, 
byla nadále paní Jana Piklová, její zástupkyní byla paní Olga Křivová. Tato organizace měla 
tři odloučená pracoviště v ulicích Zahradní (vedoucí Jiřina Dvořáková), Školní (vedoucí Jana 
Jansová)  a  U  Koupaliště  (vedoucí  Marcela  Davídková).  Kapacita  mateřské  školy  byla 
stanovena na  400 míst s tím, že od  1.9.2006 byla zvýšena na  415 míst. Školu navštěvovalo 
V 16-ti třídách všech pracovišť bylo ve školním roce 2005-2006 celkem 405 dětí. Mateřská 
škola  zaměstnávala  29  učitelek  (  všechny  na  plný  pracovní  úvazek)  a   21  provozních 
zaměstnanců ( s úvazkem 19,53).  Koncem školního roku odešlo do základní školy 121 dětí a 
k 1.9.2006 bylo nově zapsáno 132 dětí. Od  1.2.2006 došlo ke změně v možnosti docházení 
dětí,  s nimiž byly matky na rodičovské dovolené – místo 5 dnů v měsíci mohou tyto děti 
navštěvovat mateřskou školu denně  na dobu 4 hodin. 

Úplata  za  předškolní  vzdělávání  byla  pro  školní  rok  2005-2006  stanovena  na   300,-Kč 
měsíčně.

V průběhu školního roku bylo provedeno několik významných oprav, jimiž došlo k vylepšení 
stavu budov . Například v  Zahradní ulici a U Koupaliště bylo opraveno vodovodní potrubí, 
v Zahradní a v Nerudově opraveny  chodníky v areálech, střecha v Nerudově  ulici a další. 
Byl  také  zakoupen  zahradní  traktor,  využívaný  též  k sekání  trávy  na  všech  pracovištích. 
Údržbu areálů zajišťoval správce, zaměstnanec školy, pan Milan Rabas. 

Výchovně vzdělávací práce probíhala v souladu  s Rámcovým vzdělávacím programem, byly 
vytvořeny školní  a třídní   vzdělávací  programy.  Děti  se zúčastňovaly plaveckého výcviku 
v sokolovském  plaveckém  bazénu,  navštěvovaly  kroužky  Veselá  flétnička  ,  Zpívánky, 
Angličtina hrou, Šikovné ruce , Učíme se správně mluvit a přípravku výtvarného oboru ZUŠ 
Chodov.   Mimo  tyto  pravidelné  aktivity  byla  pro  děti  připravena  divadelní  a  filmová 
představení, besedy s městskou policií, hasiči, výlety a další. 

Základní školy

Počet základních škol zůstal nezměněn. Úplata za školní družinu byla řediteli  škol stanovena 
jednotně na 50,-Kč měsíčně. Ve školním roce 2005/2006 navštěvovalo chodovské  základní 
školy  1513   žáků   a do speciálních škol nastoupilo 131 žáků (včetně pomocné školy a 
přípravné třídy).  

Základní škola Chodov , Komenského 273

Ředitelem   školy  byl ve školním roce 2005-2006 Mgr. Pavel Vlasák naposledy. S koncem 
školního roku skončilo jeho odchodem do starobního důchodu také jeho 31- leté vedení školy. 
Na obsazení místa ředitele školy bylo Městem Chodov vyhlášeno výběrové řízení, z něhož 
vítězně vyšla dosavadní zástupkyně ředitele, Mgr. Iva Šípová. Ta byla do funkce ředitelky 
školy jmenována radou města Chodova k 1.7.2006. 

Povinnou školní docházku v této škole plnilo ve 26 třídách 609 žáků , z nichž 75 dojíždělo 
z jiných obcí . O jejich vzdělávání se staralo 35 učitelů ( z toho jen 17 odborně způsobilých!!) 
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a  4  vychovatelky.     Školu  po  ukončení  pátého  ročníku  opustilo  a  studium  víceletého 
gymnázia  začalo  12 žáků.  Z devátých tříd odcházelo 62 žáků. Školní družinu navštěvovalo 
106 dětí , nadále tak fungovala 4 oddělení. Školní jídelnu navštěvovalo průměrně 416 žáků 
(včetně žáků ZŠ ve Školní ulici a studentů SOŠEaG Chodov), 34 učitelů a zaměstnanců škol 
a 108  tzv. cizích strávníků.  
V době  letních  prázdnin  roku  2006  byla  z důvodu  havarijního  stavu  provedena  částečná 
oprava a zpevnění dřevěné konstrukce krovu    budovy školy v ulici Dukelských hrdinů . Tuto 
akci, která si vyžádala  náklady ve výši 1 404 365,-Kč , zajišťoval odbor správy majetku 
města . 
 

Základní škola  Chodov , Školní 697

Ve školním roce 2005/2006 navštěvovalo tuto školu, řízenou Mgr. Milanem Kováříkem, 401 
žáků  v  18  třídách.   O  jejich  vzdělávání  se  staralo  22  učitelů,  z nichž  10  nesplňovalo 
předepsanou kvalifikaci  ,  a  dvě vychovatelky.    Ve dvou odděleních  školní  družiny bylo 
zapsáno 58 žáků. Stravování žáků a zaměstnanců školy bylo zajištěno ve školní jídelně ve 
Smetanově  ulici.   Školní  docházku  v tomto  školním  roce  ukončilo  58  žáků  (z  toho  16 
z nižších ročníků). Do základní školy praktické  byli v průběhu školního roku přeřazeni dva 
žáci.  Na celé škole neprospělo 36 žáků, což bylo téměř 9%. Podíl dětí z málo podnětného 
prostředí se tak neustále zvyšuje se všemi negativními důsledky jak po stránce vzdělávací, tak 
i výchovné. I přes tuto situaci je prostředí školy velice příjemné, neustále se zlepšující, působí 
vesele  a  útulně,  nevykazuje  známky  úmyslného  ničení.To  je  výsledkem  dlouhodobé 
systematické  práce  celého  kolektivu  školy a  potvrzuje  se  zde  pravidlo,  že  prostředí  také 
vychovává.

V průběhu  prázdnin  byla  opravena  část  spojovací  chodby  mezi  pavilony.   Škola  nadále 
spravovala hřiště ve Smetanově ulici,  zajišťovala také jeho provoz po skončení  výuky ve 
škole, kdy hřiště sloužilo veřejnosti.    

Základní škola Chodov, Husova 788
Mgr. Ladislav Stojan byl nadále ředitelem této školy, v níž se  ve školním roce 2005/2006 
vzdělávalo  ve  22  třídách  492  žáků  (na  konci  školního  roku  488).  64  žáci  II.  stupně 
navštěvovali tři třídy tří ročníků s rozšířenou  výukou  tělesné  výchovy, se zaměřením na 
lehkou  atletiku  a  basketbal  .  V 6.ročníku  nebyla  otevřena  třída  s rozšířenou  výukou  TV 
z důvodu odchodu většiny vybraných žáků na víceleté  gymnázium v Chodově.   Povinnou 
školní docházku ukončilo 80 žáků, z toho 10 z nižších ročníků. Součástí školy byla i nadále 
školní družina se třemi odděleními pro 86 žáků a školní jídelna, navštěvovaná 199  strávníky 
( z toho žáků školy bylo 147). Škola zaměstnávala 29 učitelů  ( z nich 8 nekvalifikovaných) a 
3 vychovatelky.   Žáci školy se zúčastnili  bezpočtu akcí a soutěží, v nichž školu i Chodov 
úspěšně  reprezentovali.  Nejvýznamnějším  úspěchem  tohoto  roku  ,  dokonce  historickým 
úspěchem  školy  v kolektivním  sportu,  bylo  vybojování  titulu  Mistryně  České  republiky 
v basketbalu starších žákyň základních škol Asociace školních sportovních klubů ČR. Z řad 
žáků „sportovních  tříd“  dosahoval  nejlepších  výsledků  žák  IX.A –  Václav  Zich,  který  je 
největší  atletickou nadějí ČR na sprintérských tratích, je mnohonásobným rekordmanem a 
mistrem ČR na tratích od 60 m po  800 m.Ve svých patnácti letech pokořil při závodech i 
několik olympioniků (mužů) ČR.

 

Základní škola praktická a základní škola speciální
   Tuto školu navštěvovalo ve školním roce 2005/2006  celkem 103 žáků, kterým se věnovalo 
15  učitelů,  jedna  vychovatelka  a  jedna  asistentka  pedagoga.  Základní  škola  praktická 
poskytuje  vzdělání  dětem  se  speciálními  vzdělávacími  potřebami  s pomocí  podpůrných 
opatření, která jsou odlišná nebo jsou poskytována nad rámec individuálních pedagogických a 

21



organizačních  opatření  spojených  se  vzděláváním žáků  stejného  věku  v běžných  školách. 
Základní škola speciální vzdělává žáky se středně těžkým a   těžkým zdravotním postižením 
s maximální možnou mírou  podpůrných opatření. Přípravný stupeň základní školy speciální 
poskytuje  přípravu  na  vzdělávání  dětem  s těžším  mentálním  postižením,  souběžným 
postižením více vadami nebo autismem.
Přípravná  třída  základní  školy  systematicky  připravuje  děti  ze  sociokulturně 
znevýhodňujícího  prostředí  k bezproblémovému  začlenění  do  vzdělávacího  procesu  od  1.
ročníku základní školy. Důležitým cílem přípravné třídy je předcházet případným neúspěšným 
začátkům ve školní  docházce,  které  by mohly ohrozit  další  vzdělávání dětí  a  tím i  jejich 
životní perspektivy. 
Součástí  školy byla i  školní družina, kterou navštěvovalo maximálně  13 žáků. Úplata za 
školní družinu byla ředitelkou  školy stanovena na 25,-Kč měsíčně.  

 Stonožka
 Také v tomto roce se  podařilo žákům  ZŠ v Husově ulici  získat  prodejem svých malých 
výtvarných dílek s motivem stonožky, symbolu pomoci dětí dětem , značnou sumu, 56 596,- 
Kč. Ta byla   rozdělena   mezi dětské oddělení sokolovské nemocnice ( 25 000,-Kč) a hnutí 
Na vlastních nohou.  Nejaktivnější žáci se v prosinci zúčastnili Vánočního koncertu v pražské 
Lucerně.  Hlavní  organizátorkou  stonožkových  aktivit  v Chodově  byla  paní  PhDr.  Jana 
Menschiková, učitelka ZŠ Husova ulice. 

 

Soutěž „O pohár starosty města“
11. ročník soutěže O pohár starosty města se rozhodl Dům dětí a mládeže, garant soutěže, 
uspořádat  netradičně  ve  venkovních  prostorech,  v areálu  atletického  stadionu.  I  sem  se 
podařilo, kromě převažujících sportovních disciplín, zařadit  vědomostní soutěže, při nichž se 
soutěžící zapotili také díky naprosto letnímu počasí. Průběh soutěže bedlivě sledovala porota 
ve složení : Stanislav Pochman, Mgr. Ivana Sarkányová,  Ladislav Staněk .   
Vítězem 11. ročníku soutěže základních škol   se stala   Základní škola v Husově ulici, na 
druhém místě skončila  Základní škola v Komenského ulici a třetí místo obsadila   Základní 
škola ve  Školní ulici. Poháry, finanční odměny a diplomy převzali ředitelé základních škol z 
rukou starosty města. Odměnou pro všechny soutěžící byly medaile a sladkosti .
   

  
Střední školy
Střední odborná škola ekonomická a gymnázium

Ve školním roce 2005/2006 navštěvovalo tuto střední školu 272 žáků ( na konci školního roku 
268),  z toho 86 nastoupilo  do 1.ročníků (  po  jedné třídě  v  oborech obchodní  akademie, 
obchodní lyceum, gymnázium) .   Studentům se věnovalo pod vedením Ing. Valentina Cenova 
dalších 21 pedagogů.  K ústní maturitní zkoušce přistoupilo 51 studentů (z celkového počtu 
54  žáků  maturitních  tříd),  z nichž  čtyři  neprospěli  a  čtrnáct  prospělo  s vyznamenáním. 
V průběhu školního roku se žáci školy zúčastnili řady besed, kulturních akcí i exkurzí, dále 
také lyžařského a  turistického kurzu a absolvovali týdenní odbornou praxi .  Žáci nižšího 
stupně gymnázia se účastnili soutěží, vyhlašovaných v rámci města a okresu pro starší žáky 
ZŠ  a  nižšího  stupně  gymnázia.  Děvčatům  se  podařilo  získat  titul  okresních  přebornic 
v přespolním běhu, hoši vyhráli okresní kolo basketbalu i nad sportovní školou. 

Ve vědomostních soutěžích SOŠ se v celostátní  matematické soutěži  umístili  4 žáci školy 
v celostátním žebříčku TOP 100.Škola spolupracovala se Západočeskou univerzitou v Plzni a 
s Gymnáziem Stollberg v SRN.
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Základní umělecká škola
 Ve školním roce 2005/2006  školu navštěvovalo 454 žáků , kterým se ve čtyřech studijních 
oborech  věnovalo  21  pedagogů  (  z toho  8  nekvalifikovaných)  pod  vedením PhDr.  Ilony 
Juhásové.   V tomto šk. roce proběhla řada tradičních, ale i zcela nových projektů školy, které 
obohatily kulturní život ve městě i mimo město. K tradičním patřila již  31. sezóna Kruhu 
přátel  hudby,   6.ročník  festivalu  Evropský svátek  hudby,  vánoční  koncerty a   26.  ročník 
výstavy Děti dětem. Zajímavou zkušeností byla prezentace školy v živém vysílání Českého 
rozhlasu Plzeň, na kterém se podílel p.učitel Doležal se žákem Janem Polákem a ředitelka 
školy.  Ve školním nahrávacím studiu byl pro tento pořad natočen první „Vánoční CD“. 

Významným příspěvkem školy pro prezentaci města bylo zhotovení keramických erbů měst, 
která se podílela na humanitární pomoci Dětské psychiatrické léčebně v Opařanech. Tyto erby 
byly v Opařanech připevněny ke  stromkům nově založeného ovocného sadu.  Předání erbů se 
zúčastnili  vybraní žáci školy v doprovodu starosty města a p.uč. Hrebeňáka.

Za  vzdělávání  v ZUŠ  byla  ředitelkou  školy  stanovena  měsíční  úplata  ve  výši:  210,-Kč 
v hudebním ,  160,-Kč  ve  výtvarném nebo  literárním a   150,-Kč  v literárně  dramatickém 
oboru. 

Kruh přátel hudby   připravil v roce 2006 tyto koncerty: 

leden : Musica bellisima,  říjen: Ensemble accento – Julie Braná – barokní flétny a Edita 
Kellerová – cembalo, listopad: Vivat Carolus Quartus – Štěpán Rak –kytara a Alfréd Strejček 
bicí, flétna a přednes. Tradiční srpnový koncert  pořádaný v rámci Vavřinecké pouti se letos 
z důvodu probíhající opravy kostela sv. Vavřince neuskutečnil.
     

Dům dětí a mládeže Bludiště
 Ve  školním  roce  2005/2006  byla  činnost  DDM  Bludiště  Chodov  soustředěna  do  42 
zájmových  útvarů  ,  v nichž  bylo  registrováno  celkem  646  členů,  kteří  byli  zapojeni  do 
pravidelné činnosti.   DDM pořádal také mnoho akcí určených i pro neregistrované účastníky. 
V průběhu školního roku bylo Bludiště pořadatelem celkem 99 akcí, kterých se zúčastnilo 
8078  návštěvníků.   K těm akcím,  které  si  již  získaly  díky  své  pravidelně  vysoké  úrovni 
věhlas,  patří  bezesporu   Mikulášská  nadílka,  celoměstský  maškarní  karneval  a  oslavy 
Mezinárodního dne dětí, stejně jako organizace městské soutěže škol O pohár starosty města. 
Činnost DDM zajišťovalo 5 interních zaměstnanců (z toho 3 pedagogičtí) a 32 externistů.
DDM Bludiště se podařilo získat dotační prostředky na uspořádání česko-německého setkání 
mládeže v Chodově (říjen 2005) a na akci Chodov hovoří německy a Němci česky (červen 
2006). Na oplátku se také chodovské děti zúčastnily Německo-českého setkání v Oelsnitz/
Erzgebirge.   Pro školní rok 2005/2006 bylo školné stanoveno takto: tělovýchovné a ostatní 
zájmové útvary – 400,- Kč ročně, jazyky a šikovné ruce – 600,-Kč na rok,  počítačové hry, 
programování,dívčí klub a keramika – 800,- Kč na rok.

Kultura
 
 První větší příležitostí k zábavě v prostoru Staroměstské ulice byla v roce 2006 oslava 
masopustu 26.února.  Ta se výborně vydařila, včetně lehce mrazivého počasí, v němž přišel 
k chuti grog nebo čaj věnovaný návštěvníkům  městem, stejně jako masopustní koblihy. 
K dobré náladě přispělo i vystoupení historické skupiny Četnická pátrací stanice i kapela 
amatérských muzikantů, v níž heligonku již tradičně bravurně ovládal starosta města, Ing.
Hora.
Vavřinecká pouť , konaná  12.srpna na Staroměstské ulici a v sousedících ulicích ,měla ve 
svém programu různorodá hudební vystoupení, historické tržiště, pouťové atrakce i prodejní 
stánky.  V rámci pouti proběhla také přehlídka českých a německých kapel a tanečních 
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souborů ,které se věnují folkloru, pod názvem Hudba nezná hranic. Tuto přehlídku 
organizoval Svaz Němců – region Chebsko.
Tradiční akce , na které se sjížděli návštěvníci ze širokého okolí , se uskutečnily i letos.   
Za vyvrcholení kulturního dění tohoto roku lze jistě považovat znovuvysvěcení kostela sv. 
Vavřince po jeho rozsáhlé opravě a následný varhanní koncert. O této události se podrobněji 
zmiňuji ve stati Kulturní památky.
RM   přidělila také v tomto roce (s přihlédnutím k doporučení   výboru pro volný čas) dotace 
žadatelům, kteří předložili své projekty na uskutečnění kulturních či sportovních akcí 
v Chodově , celkem ve výši 527 500,- Kč .

Dotace přidělení na kulturní projekty:

Kulturní projekty

1
Výstava a soutěž plastikových 
modelářů „Chodovská 
chmelnice“

10 000,- 1
3 VII. Chodovský poplach 50 000,-

2 STOPAŘ – časopis pro 
milovníky přírody a romantiky 5 000,- 1

4 Jarní dostavník 50 000,-

3 Devatero řemesel 3 500,- 1
5  Živý Betlém 1 000,-  

4 Smolnický expres 25 000,- 1
6 Chodov plný strašidel 2 000,-

5 Zima,jak ji neznáte 1 500,- 1
7 Chodovská notička – 6. ročník 1 000,-

6  Celostátní projekt Junáka 1 500,- 1
8

Betlémské světýlko a 
„Vánoční zpívání“ 1 000,-

7 Mezinárodní den Romů 10 000,- 1
9 Skautská akademie – 6. ročník 1 500,-

8 Zelená stezka – Zlatý list 5 000,- 2
0 Voříškiáda 1 000,- 

9 Ekozahrada 12 000,- 2
1 Den koně 9 000,-

1
0 Folkotoč 3 000,-

1
1 Příměstský tábor Junáka 2 000,-

1
2

Na Bílou vodu pro velikonoční 
vajíčko 500,-

 Celkem 195 
500,-

 

Dotace přidělení na sportovní projekty:

Sportovní projekty
1 Obranářský závod 3 000,- 23 Český pohár mužů 15 000,-

2 Stopařský speciál 3 000,- 24 Český pohár juniorek 15 000,-

3 Bowling Tour Chodov II-2006 3 000,- 25 Český pohár juniorů 15 000,-

4 21.ročník Vánoční laťky 15 000,
- 26 Soutěž o pohár starosty města 

–požární sport- dospělí 2 000,-
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5 Přebor Chodova a Vintířova ve 
skákání přes švihadlo 1 000,- 27 Soutěž o pohár starosty města 

–požární sport- mládež 3 000,-

6 15.ročník Běhu Smolnickým 
kopcem

15 000,
- 28 Chodovský Bike-závod 

horských kol 15 000,-

7 6.ročník Chodovské maxištafety 7 500,- 29 Chodovský maratón-závod 
horských kol 15 000,-

8
Oblastní mistrovství 
Karlovarského kraje družstev 
mladšího žactva 

4 000,- 30 Dětské rybářské závody LRU 3000,-

9 Atletika  pro Chodov 5 000,- 31 Dětské rybářské soutěžení 3000,-

10 15.ročník Chodovské tretry 40 000,
- 32 Dětské rybářské závody 

v rybolovné technice 5 000,-

11 Chodovské žákovské víceboje 3 000,- 33 Chodov basket 2006 8 000,-

12 Přebor Chodova a Vintířova ve 
šplhu 1 000,- 34 Krajský přebor mládeže 

v rapid šachu 3000,-

13 Sportovní liga ZŠ okresu 
Sokolov 5 000,- 35 Poslední puchýř 2006 1 000,-

14 Turnaj družstev v kuželkách,
memoriál A.Kriegera 3 000,- 36 Slavkovským lesem na hrad 

Loket 500,-

15 Turnaj ve sportovním karate k 
MDD

15 000,
- 37 Chodovská liga sálové kopané 2000,-

16 Turnaj ve sportovním karate-
Vánoční cena

10 000,
- 38 Zimní turnaj starší přípravky-

kopaná 4000,-

17 Chodovské rekordy při Běhu 
Terryho Foxe 4 000,- 39 Vánoční turnaj starší 

přípravky-kopaná 4 000,-

18 Chodovský terénní triatlon o 
pohár místostarosty města

30 000,
- 40 Footcup Chodov 2006 2000,-

1
9 

Chodovské koulení-turnaj v 
pétanque 1 000,-

41 závody světlušek a vlčat O 
totem náčelníka a stuhu náčelníka 
Chodov 2006

20 000,- 

20 Zimní turnaj ml.žáků v kopané 6 000,-

21 Lážo plážo Chodov 2006 7 000,-

22 Český pohár žen 15 000,
- Celkem 332 000,-

  

Kulturní a společenské středisko
KASS,  s.r.o.,  vedené  panem Mariem Hanáčkem ,  bylo  i  v tomto  roce  pořadatelem řady 
pravidelně se opakujících městských i regionálních akcí, jejichž výčet by byl obdobný jako 
v předchozích letech.   V průběhu roku se na Malé scéně KASSu odehrálo 778 filmových 
představení pro veřejnost, která navštívilo 17 308 diváků. V rámci systému Mládež a kultura 
připravilo KASS 49 filmových a 37 divadelních představení a 22 koncertů pro celkem 18 391 
návštěvníků,  žáků mateřských,základních i  středních škol.  Na scéně KASSu se  vystřídalo 
celkem 38 hudebních souborů při plesech, tanečních zábavách a samostatných koncertech.  

Městská knihovna
Ředitelkou  Městské  knihovny  Chodov  byla  slečna  Hana  Nemčičová.  V roce  2006  došlo 
k nárůstu knihovního fondu a to na celkem 52 167 knihovních jednotek. Z toho bylo 18 832 
knihovních jednotek naučné literatury, 31 770 knihovních jednotek krásné literatury a 1 565 

25



ostatních  dokumentů.  Ve  sledovaném  roce  odebírala  knihovna  99  titulů  periodik. 
Z knihovního  fondu  bylo  vyřazeno  1265  knihovních  jednotek  a  to  především  z důvodu 
opotřebovanosti dokumentů nebo peněžní náhrady od čtenářů.  
Pro přidružené knihovny (Obecní knihovna Dolní Nivy, Obecní knihovna Vintířov, Obecní 
knihovna Vřesová) bylo zpracováno 253 knihovních jednotek.  
K 31. 12. 2006 bylo v městské knihovně registrováno 1638 čtenářů, z toho 613 čtenářů do 
15ti let. V průběhu roku navštívilo knihovnu 31 140 návštěvníků, kteří uskutečnili  105 888 
absenčních i prezenčních výpůjček
V roce 2006 uspořádala  knihovna  258 výchovně-vzdělávacích kolektivních akcí (besedy, 
soutěže, exkurze aj.), kterých se zúčastnilo 4 951 posluchačů. K již tradičním akcím patřilo 
povídání o velikonočních a vánočních zvycích, besedy o knihovně a také besedy s osobnostmi 
(Adolf Dudek, Michal Viewegh, Stanislav Hořínek). Žáci ZŠ a studenti víceletého gymnázia 
se  zúčastnili  besed  domluvených  s  jejich  vyučujícími  k rozšíření  učiva.  Pro  ty  nejmenší 
pořádala  knihovna   „Mikulášské řádění“ nebo „Maškarní bál“. Již tradičně byla  pořádána 
„Noc s Andersenem“,  které  se  zúčastnilo  47  dětí.  Každou středu se  na  dětském oddělení 
konaly soutěže o drobné ceny. Mezi další akce pro děti, ale i pro dospělé patřily „Čtenářská 
soutěž“, „Bleší trh“, „Den poezie“ a  „Seniorský den“. Každý měsíc se v dospělém a dětském 
oddělení připravovaly výstavy knih (tématické nebo autorské )  
V roce  2006  zaměstnávala  Městská  knihovna  Chodov  9  knihovnic,  1  uklízečku  a  3 
dobrovolné knihovnice, pracující v přidružených obecních knihovnách .
Infocentrum,  které je součástí městské knihovny, nabízelo stálé služby, jako například prodej 
místenek  na  vnitrostátní  i  mezinárodní  linky,  dobíjení  kuponů  integrované  dopravy 
Karlovarského kraje, prodej vstupenek smluvních společností a   doplňkový prodej (turistické 
mapy,  jízdní  řády,  turistické  známky,  vybrané  knižní  tituly  s regionální  tématikou  apod.), 
poskytovalo turistické informace, informace o jízdních řádech , o ubytování a další. V závěru 
roku  se  infocentrum  připravovalo  na  přemístění  do  nových  prostor,  které  pro  něj  byly 
vyhrazeny v celkově zrekonstruovaném domě čp. 39. 

       
Městská galerie
V prvních dvou měsících roku 2006 byla městská galerie v DDM Bludiště  rekonstruována 
(výměna oken, parapetů, oprava omítek a podlahy, doplnění osvětlení) .   Proto byla první 
výstava otevřena až v březnu.
březen                   : Vítáme jaro  – prodejní výstava  ( Šárka Bílkové a  Petra Štech)
duben        : Absolventi ZUŠ 2006
květen       : Práce dětí ZŠ v Komenského ulici
říjen                      : obrazy Elišky Novotné a fotografie Vladimíra Novotného
listopad       : Kořen- výstava prací žáků ZUŠ Chodov 
prosinec                : výstava prací klientů Stacionáře Mateřídouška 
 

Kulturní památky

Kostel sv. Vavřince
Zastupitelstvo   města   Chodova   přijalo  25.10.2005usnesení   číslo   7Z-145-2005,  jímž 
schválilo   bezúplatný převod kostela sv. Vavřince v Chodově do majetku města  Chodova a 
zřízení věcného břemene, které bude spočívat v tom, že město Chodov   strpí užívání kostela 
pro církevní bohoslužby a ostatní aktivity spojené  s duchovním posláním římskokatolické 
církve .  V rozpočtu města Chodova byla také schválena částka na dofinancování rozsáhlé 
opravy kostela. Ta byla realizována  od května do listopadu roku 2006 a vyžádala si náklady 
v celkové výši   9 362 504 - Kč vč. DPH. Zhotovitelem opravy byla firma  GEOSAN GROUP 
a.s., se sídlem v Kolíně. 
 Oprava kostela zahrnovala tyto stavební práce:
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- oprava střechy:  - nahrazení narušených dřevěných prvků krovu 
                               novým řezivem

                       -  demontáž stávající šindelové krytiny nad lodí a presbytářem 
                           a její nahrazení  pálenou taškovou krytinou  „bobrovka“   
                          (krytina věže  zůstala  původní)  

                         -  výměna klempířských prvků 
                         -  výměna číselníků na věžních hodinách, včetně instalace  
                            jejich podsvícení
- oprava fasády:  -  oprava omítky, včetně barevného nátěru 
                            -  oprava oken a vitráží, včetně osazení nových ochranných nerezových 

                                        sítí umístěných  před vitrážemi zvenčí
                       -   výměny a  repase dveří  

                       -   opravy kamenných prvků
                                  -   oprava vstupního schodiště
 
V průběhu  opravy kostela  byla,  jako samostatná  zakázka,  provedena v době od 25.9.  do 
10.10.2006 také oprava varhan . Varhany z dílny firmy Keller ze Selbu, byly v kostele sv. 
Vavřince postaveny v roce 1943 na místě staršího  nástroje, který se nedochoval. Větší údržby 
se varhanám dostalo začátkem 70.let , takže počátkem nového století byly již ve stavu, kdy se 
na ně nedalo téměř hrát. Teprve v tomto roce se městu Chodov podařilo při současné velké 
opravě  budovy kostela  svěřit  varhany do  péče  odborníka,  který  je  uvedl  zpět  do  života. 
Odborníkem byl varhanář Antonín Habětín ze Straubingu (firma Antonin Habetin,Orgelbauer-
Klavierstimmer  )  ,  který  se  svými  spolupracovníky  nástroj  rozebral,  důkladně  vyčistil, 
vyměnil poškozené membrány, provedl další nutné funkční opravy a nástroj znovu naladil. O 
hracích  schopnostech  varhan  se  po  skončení  opravy  přijela  přesvědčit  paní  prof.  Jitka 
Chaloupková spolu s diecézním organologem, panem Ing. Jiřím Rendlem. Oba odborníci byli 
s úrovní opraveného nástroje spokojeni.   Náklady na tuto opravu byly ve výši 102 000,-Kč.

Kostel  sv.  Vavřince  byl  po  rozsáhlé  opravě  znovuvysvěcen  biskupem,  Mons.  Františkem 
Radkovským  dne 26.11.2006 , za účasti veřejnosti , zástupců města Chodova a firem, které se 
na  jeho  opravě  podílely.  Téhož  dne  se  zde  v odpoledních  hodinách  uskutečnil  slavnostní 
koncert, při němž své umění spojily varhanice Jitka Chaloupková a Karlovarský dívčí sbor 
pod vedením Jiřího Štrunce. 
Zprávu o tom, jak v tomto roce proběhla rozsáhlá oprava kostela sv. Vavřince v Chodově, se 
vedení města rozhodlo zanechat budoucím generacím přímo na věži kostela. Do kovového 
pouzdra  byla  vložena  informace  o  rozsahu  oprav  kostela  a  varhan,  výpis  z katastru 
nemovitostí, fotodokumentace stavu kostela před opravou a v průběhu opravy, říjnové vydání 
Zpravodaje  města  Chodova a  regionální  přílohy deníku Sokolovský deník a Mladá fronta 
Dnes. K tomuto „papírovému “ poselství byly po jednom kusu přidány také všechny aktuální 
české  mince.  Schránka  byla  protokolárně  uzavřena  a  poté  předána  zástupci   zhotovitele 
opravy  kostela , který zajistil její vložení do podstavce kříže na kostelní věži. 

Socha sv. Šebestiána

 V blízkosti  kostela  sv.  Vavřince  stojící  socha  sv.  Šebestiána  byla  již  poškozena 
povětrnostními  vlivy,  ale  také  zásahem  vandalů,  kteří  vylomili  dva  šípy  z hrudi  tohoto 
kamenného světce. Jelikož hrozilo také nebezpečí dalšího poškození sochy  při stavebních 
pracích na kostele, bylo rozhodnuto souběžně také zrestaurovat tuto sochu. Restaurátor Martin 
Široký sejmul  sochu  světce  z podstavce  a  odvezl  ji  k restaurování  do  pražského  ateliéru. 
Podstavec sochy byl  obedněn a k jeho zrestaurování  došlo až při  osazování sochy na své 
místo. Protože koncem roku se dostala oprava kostela do časového skluzu a stojící lešení 
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nebylo možné pro použití jeřábu na osazení sochy odstranit, vrátila se socha na své místo až 
na  jaře  2007.  Restaurace  sochy  si  vyžádala  náklady  v  celkové  výši  88 500  Kč,  z nichž 
50 000,- tvořila dotace Karlovarského kraje. 

Dům u Vavřince

Ačkoliv tento dům, s číslem popisným 39, není kulturní památkou, je potřeba se o něm na 
tomto místě také zmínit. Jednak proto, že dům byl jako školní budova postaven v roce 1790 a 
také proto, že v něm , poprvé v historii obce i města, byla soustředěna správa města – a to od 
roku 1898 a poté celých sto let tomuto účelu sloužil. Tento objekt, v němž do roku 1997 po 
dobu 100 let sídlil  městský úřad,  byl od roku 1998 pronajímán různým organizacím jako 
kanceláře,  klubovny,  zázemí  charitativních  organizací  apod.  V roce  2006  byl  tento  dům 
radikálně zrekonstruován – střecha byla sejmuta a horní patro nově vybudováno. V tomto 
prostoru vznikla výstavní galerie s výhledem do všech světových stran, v 1.patře kanceláře 
k pronajmutí a v přízemí infocentrum a kancelář. Všechny prostory byly zmodernizovány a 
celá  budova  je  řešena  bezbariérově.  V jižní  části  budovy,  s přístupem  zvenčí,  byly 
vybudovány  veřejné  toalety,  které  dosud  v této  části  města  chyběly.  Přestavbu  ,  která  si 
vyžádala investici ve výši 19 435 944,-Kč,.provedla firma Tima,s.r.o. 
 

Místní tisk a Chodov ve sdělovacích prostředcích
      Zástupci tisku a ostatních médií se   zúčastňovali   pravidelných setkání s vedením města 
(2x  do  měsíce),  kde  získávali  informace  o  investičních  záměrech města  a  průběhu  jejich 
realizace,  o  závěrech  z jednání  rady  a  zastupitelstva  města  a  byli  zváni  na  připravované 
kulturní,  společenské  a  sportovní  akce.  Občané  byli  o  dění  ve  městě  informováni 
prostřednictvím Zpravodaje města Chodov, který byl nadále jako měsíčník distribuován do 
každé domácnosti zdarma a také chodovskou kabelovou televizí, která vysílala informační 
smyčku i řadu vlastních pořadů a reportáží. 

Sport, tělovýchova

V Bezručově  ulici  byla  dokončena   dostavba  sportovního  areálu  .  V sousedství  kurtů  na 
plážový volejbal bylo vybudováno hřiště na minikopanou s umělou trávou, hřiště na minigolf, 
byl rozšířen skatepark, postaven altánek pro obsluhu areálu a okolo rybníku vznikla dráha pro 
bruslaře. V sousedství kurtů na plážový volejbal byla postavena montovaná tribuna (tento typ 
byl jako jediný povolen z důvodu jejího umístění v záplavovém území) . Zajímavým prvkem, 
který  areál  oživuje,  je  fontána  uprostřed  rybníku.  Tuto  částečně  zainvestovalo  Hnutí   za 
harmonický  rozvoj  obcí  a  měst.  V návaznosti  na  tuto  výstavbu  sportoviště  byla  také 
zrekonstruována  přístupová  komunikace  a  vybudováno  parkoviště  s kapacitou  100 
parkovacích míst. Tato investiční akce byla ukončena v červnu 2006 a  celkové náklady na její 
realizaci byly ve výši 6 160 310,-Kč. 
V posledním dni  školního  roku byl  areál  slavnostně  otevřen  přestřižením pásky a  předán 
chodovským dětem a občanům do užívání. V tento den si děti, které přinesly vysvědčení se 
samými jedničkami, mohly vybrat dárek od města Chodova – knihu Chodov objektivem času 
nebo triko se symboly města. Na nově otevřených hřištích byla sehrána první přátelská utkání, 
kterých se zúčastnili i zaměstnanci města. 
Vedení  města  pozvalo  ke  slavnostnímu  předprázdninovému  setkání  úspěšné  chodovské 
sportovce . Ti se sešli 21.6.2006 v zasedací místnosti městského úřadu. 
Město Chodov poskytlo podporu vrcholovým sportovcům, kteří  při  své sportovní činnosti 
propagovali jméno města – triatlonistovi Janu Kubíčkovi a atletu Václavu Zichovi. 
Jan Kubíček vybojoval v roce  2006 1. místo MČR XTERRA v Hluboké nad Vltavou, 1. 
místo MČR v terénním duatlonu v Březová u Karl. Varů,  2.místo na European XTERRA Tour 
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v Hluboké  a  další  úspěchy,  na  jejichž  základě  se  stal  celkovým vítězem Českého poháru 
XTERRA triatlonu 2006.  
O úspěších Václava Zicha jsem se zmínila již v kapitole ZŠ Husova ulice, jejímž žákem Zich 
byl.                                
Město  Chodov poskytovalo  dále  dotaci  na  pravidelnou činnost  mládeže  ve  sportovních  a 
zájmových organizacích a také na údržbu a provoz  sportovních areálů .

Tělovýchovné jednoty

V Chodově  pracovalo  20  registrovaných   sportovních  organizací.  K těm,  které  nejvíce 
prezentovaly svoji činnost, patřily: 
Školní atletický klub Chodov 
 
 V roce 2006 měl ŠAK Chodov 144 členů a byl tak jednou z největších atletických základen 
Západních Čech ( z toho 34 bylo starších  18 let).  
Klub  také  v tomto  roce  uspořádal  mítinky,  které  již  mají  pevné  místo  v atletických 
kalendářích – Chodovská tretra a Vánoční laťka.  Oblíbené jsou již také Běh Smolnickým 
kopcem a Maxištafeta. Předsedou klubu byl Mgr. Libor Dočkal. 

TJ Spartak Chodov

V říjnu 2006 se stal novým členem TJ Spartak Chodov oddíl turistika, který přestoupil z TJ 
Vřesová.   Předsedou TJ , která měla celkem 406 členů, byl   pan Jiří Tureček. 
TJ Spartak Chodov v roce 2006 hospodařila s vyrovnaným rozpočtem. 
Zaměřuje  se  zejména  na  výchovu  mladých  sportovců.  Jednotlivé  kluby  se  zúčastňovaly 
soutěží, v nichž dosáhly velmi pěkných sportovních výsledků
Družstvo žen „A“ v odbíjené , které již po několik let podává velmi dobré výkony, se v tomto 
roce  potýkalo  se  zdravotními  problémy.   Přesto  se  mu  podařilo  vybojovat  2.  místo  z 8 
družstev.  

Šachové družstvo mládeže sice sestoupilo z České ligy mládeže, ale  nejlepší hráči tuto soutěž 
hráli i v této sezóně. Tomáš Priesol a Petr Hladký hostovali v týmu Baníku Sokolov. Lukáš 
Vlasák  hrál  již  druhým  rokem  extraligu  za  Sokol  Klatovy  a  s tímto  týmem  patřil  mezi 
republikovou špičku. P.Hladký získal 5. místo na Mistrovství Čech a  L.Vlasák byl na tomto 
mistrovství třetí a na MČR  obsadil 5. a 7. místo a byl zařazen na Listinu talentů šachového 
sportu ČR.
Oddíl  kopané  měl  v této  sezóně  8  družstev  a  z tohoto  velkého  počtu  se  pravidelně 
zúčastňovalo  soutěží  7  mužstev.  Stará  garda  sehrála  neregistrovaný  okresní  přebor,  kde 
nenašla konkurenta a s převahou zvítězila. Družstva starších a mladších žáků skončila shodně 
na velmi pěkném 2. místě v krajském přeboru.
Významných úspěchů dosáhli také členové oddílu silového trojboje, mezi nimiž vynikla Hana 
Takáčová ziskem titulu mistryně světa v bench pressu v kategorii masters . 
 

BVC Chodov 
Předsedou klubu byl pan Jiří Tureček. V roce 2006 měl klub celkem 33   mládežnických a 5 
dospělých členů. Klub byl v tomto roce organizátorem několika celorepublikových  soutěží , 
které  byly značným mediální  i  diváckým lákadlem. Mezi  nimi  nelze  opomenout  zejména 
SWATCH Cup Chodov 2006 – Český pohár mužů, pořádaný ve dnech  1. – 2.7.2006, jehož 
finále bylo z Chodova historicky poprvé vysíláno v přímém přenosu Českou televizí.
V roce  2006  se  dívky  a  chlapci  zúčastnili  krajských  přeborů  v plážovém  volejbalu,  kde 
průběžně obsazovali vždy první místa. Nejlépe si vedly dvojice Kodera-Horňák a Husáková-
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Plaubová. Obě tyto dvojice obsadily konečné 1. místo ve své kategorii. Sestry Volákovy hrály 
krajský přebor žen, ačkoliv věkem patřily mezi juniorky, a obsadily zde celkově 5. místo. Ve 
finále krajských přeborů v Brně   již sestry Volákovy vybojovaly v kategorii juniorek 1.místo 
a vyhrály také  mezinárodní turnaj v plážovém volejbalu v polské Ustce, kterého se zúčastnily 
dvojice z Polska, Slovenska, Česka a Německa.

TJ Batesta Chodov 
Předsedou  této  TJ  byl  pan  Ladislav  Matějček.  177  sportovců  bylo  členy  čtyř  oddílů  – 
košíková, tenis, stolní tenis a sport pro všechny. 
 

 Kickbox Chodov 
  Rok 2006 byl nejúspěšnějším ve  13-leté historii klubu. Kickbox Chodov byl nejúspěšnějším 
českým klubem na MS 2006, kde vybojovala zlato Vendula Vokalová  a také trenér klubu, 
Miloš Černý.  Další úspěchy přibyly na Mistrovství Evropy, kde tituly získaly Vokalová i 
Lochová  (  obě  v lightkontaktu)   a  Miloš  Černý  si  připsal  dokonce  dva  tituly.  Černý  byl 
vyhlášen mezi deseti nejlepšími bojovníky Českého svazu fullkontaktu a byl také vyhlášen 
nejúspěšnějším  trenérem  Sokolovska  a  Karlovarského  kraje.  Vokalová  se  stala  podruhé 
nejúspěšnější  sportovkyní  Sokolovska  a  spolu  s Klárou  Lochovou  byla  vyhlášena  mezi 
nejlepšími sportovci Karlovarského kraje.    

Karate klub  Chodov 
 Předsedou klubu, který měl  v tomto roce  45 dětských a 20 dospělých členů,  byl pan Petr 
Kundrát.    Mládež byla zapojena ve třech oddílech – karate shotokan, kickbox a karate – 
kyokushinkai.  Klub v Chodově uspořádal dva turnaje ve sportovním karate. 

 

 Nejlepší sportovci města Chodova    

Město  Chodov  ocenilo  sportovce,  kteří  jej   úspěšně  reprezentovali.   V jednotlivých 
kategoriích  byli  jako  nejlepší  sportovci  města  Chodova  za  rok  2006 vyhlášeni  a  ocenění 
z rukou místostarosty města  a hosta, Jiřího Palinka  převzali dne 22.3.2007 v KASSu tito : 

MLÁDEŽ -  JEDNOTLIVCI :
 
ZICH Václav                        atletika, člen ŠAK Chodov
BURSÍK Tomáš  kickbox, člen  Karate klubu Chodov
TONKA Pavel  atletika, člen  ŠAK Chodov
DOLEŽALOVÁ Denisa  atletika, členka ŠAK Chodov
FIALKOVÁ Michaela kickbox, členka SK Kickbox Chodov
VLASÁK Lukáš                  šachy, člen TJ Spartak Chodov 
ZRŮST Jakub              plavání, člen   TJ Baník Sokolov
KAŠPAROVÁ Lucie         atletika, členka ŠAK Chodov
KUBÍK Martin                    cyklistika, člen TJ Plamen Chodov
LOCHSCHMIDTOVÁ Andrea karate, členka Karate klubu Chodov
MAXA Radim motokáry, člen Orion Racing Team Litomyšl
GÖSSL Martin kopaná, člen   TJ Spartak Chodov

DOSPĚLÍ -  JEDNOTLIVCI :
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TAKÁČOVÁ Hana silový trojboj, členka TJ Spartak Chodov
KUBÍČEK Jan  triatlonista, člen ASCD Dukla Praha
VOKALOVÁ Vendula kickbox, členka SK Kickbox Chodov

MLÁDEŽ – KOLEKTIVY:

Družstvo dorostenců ŠAK Chodov
Družstvo starších žáků kopané TJ Spartak Chodov 
Družstvo mladších žáků kopané TJ Spartak Chodov 
Družstvo dorostenců kopané TJ Spartak Chodov 
Družstvo juniorek BVC Chodov
Družstvo mladších dorostenek basketbalu TJ Batesta Chodov 

 

TRENÉŘI :

PICKOVÁ Marcela trenérka mladších dorostenek basketbalu TJ 
Batesta Chodov
ILEČKO Ludovít trenér mládeže Karate klubu Chodov 
VAKEŠ Petr trenér mládeže kopané TJ Spartak Chodov 

V kategorii dospělých nebyl vyhodnocen žádný kolektiv.
 
 Podvečerem provázeli Červení panteři, kapela ZUŠ Nová Role, zaměřená na jazz. S nimi 
vystoupila také finalistka mistrovství Evropy ve stepu, Eva Musilová.

Veřejná administrativa
Ke konci roku byla   oznámeno, že  v Chodově bude od dalšího roku zřízena pouze pobočka 
Finančního úřadu v Sokolově, s omezenou činností.  Zde bude možné učinit pouze podání, 
podat daňové přiznání a budou zde k dispozici tiskopisy ,  složenky apod.

Hospodářský život
Průmysl
Karlovarský porcelán  a.s., manufaktura Chodov 
 

       V roce 2006 se stále více projevoval pokles poptávky po ozdobném růžovém porcelánu. 
Za výrazné největší odběratele tohoto zboží lze označit pouze Rusko a Japonsko. Na ostatních 
trzích ,včetně tuzemska, docházelo k dalšímu snížení objemů objednávek.
       Závod byl nucen přijmout opatření k úsporám nákladů a přebíral další sortiment bílého 
porcelánu ze závodů Lubenec a Loket,ve kterých byla výroba ukončena.Tím se opět zvýšil 
podíl produkce bílého porcelánu.
       V průběhu roku často závod vypomáhal  ostatním provozovnám s problematickými 
zakázkami. Jednalo se o menší výrobky , jako např. cukřenky,mlékovky a další. 
        Nadále se pracovalo na vývoji nových výrobků a do sériové výroby byla zavedena 
kávová a čajová souprava Adélka spolu s talíři a dalším doplňkovým sortimentem.
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Chodos Chodov s.r.o.
 Společnost  vedli i v roce 2006 pánové : Miroslav Černý, Wilfried Nevečeřal  , Ing. František 
Prokeš a Ing. Jan Štengl. Tento rok lze hodnotit z pohledu ekonomických výsledků vcelku 
kladně. I přes značnou konkurenci se dařilo udržet již dříve dobytý trh, ale pronikat i na trh 
nový, zejména s vulkanizačními lisy na výrobu pneumatik pro osobní a užitkové automobily. 
Část produkce směřovala i do tuzemska. 

V tomto  roce  bylo  nutno  snížit  počet  zaměstnanců  o  40  pracovníků  ,  z části  přirozeným 
úbytkem.  Na druhé  straně  však  společnost  připravila  nové  prostory k pronajmutí,  v nichž 
např. ve firmě KH Bohemia našlo práci 45 lidí. 

 

   

Sokolovská uhelná, právní nástupce, a.s.
V tomto  roce  nedošlo  ve  vedení  společnosti   k žádné  změně.  Změna  byla  provedena 
v organizační struktuře společnosti, když divize Energetika a Tlaková plynárna byla sloučeny 
do jedné divize s názvem Zpracování. V roce 2006 se začala vyrovnávat nabídka a poptávka 
na uhelném trhu. Sokolovská uhelná udržela svoji pozici na trhu s pevnými palivy podílem ve 
výši 21,29% (z celé ČR). SU,a.s. vytěžila v tomto roce přes 10 mil.tun uhlí. Divize Jiří se na 
tomto  množství  podílela  81%,zbývajících  19%  vytěžila  divize  Družba.  Nejvýznamnějším 
obchodním partnerem byly nadále ČEZ,a.s., které odebraly 2,14 mil.tun uhlí. Hnědouhelné 
produkty byly exportovány do Maďarska,  Německa,  Polska a  na Slovensko.  S rostoucími 
cenovými náklady surovin a zdrojů pro výrobu tepla patří hnědé uhlí nadále mezi nejlevnější 
suroviny. Po celý rok 2006 zůstala cena uhlí pro výrobu tepla a elektrické energie hluboko 
pod cenou zemního plynu a ropy. To bylo také důvodem návratu některých odběratelů, kteří 
v uplynulém období přešli na jiná topná média, zpět k pevným palivům. SU,a.s. zpracovává 
ročně přes 3,5 mil.tun uhlí ve vlastních elektrárnách kde vyrobí 3500 GWh elektrické energie 
(přibližně stejným dílem paroplyn a teplárna).  Přilehlou průmyslovou a sídelní aglomeraci 
zásobuje teplem. Hlavními odběrateli tepla jsou města Karlovy Vary, Chodov, Nejdek a Nové 
Sedlo.  

V roce  2006 vytvořila Sokolovská uhelná zisk po zdanění přesahující výši 1,1 mld.Kč,což byl 
největší čistý zisk za dobu existence společnosti. V témže roce byla realizována řada investic 
směřujících k omezení či odstranění ekologické zátěže spojené s těžbou a zpracováním uhlí. 

SU,a.s. zaměstnávala v roce 2006 celkem 4 739 osob. Ve srovnání s předchozím rokem došlo 
ke snížení počtu o 149 zaměstnanců. Průměrná mzda zaměstnanců se zvýšila o 11,1% na 
23 472 Kč.

BMP – Obrábění kovů, s. r. o.
 

Tato menší firma, se sídlem v Krátké ulici v Chodově se zabývá kovoobráběním od roku 1989 
a zaměstnává  13 osob. Hlavní činností této firmy je výroba dílců v kusové a malosériové 
výrobě  pro  všeobecné  strojírenství,  automobilový  a  elektrotechnický  průmysl  a  různé 
náhradní díly. 

Malé firmy
Mezi ostatními malými firmami, které sídlí na území města, nelze opomenout stavební Firmu 
Jirkovský,s.r.o.  ,  stavební  společnost  Hubert,s.r.o.,  Kovoobrábění  Svoboda,  Zámečnictví 
Mazur a několik drobných výrobců porcelánu (Červenka, Těžký).
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Služby, tržiště
    V roce   2006  byl  prodej  realizovaný  na  Městském  tržišti  v Chodově   již  vcelku 
zanedbatelný.  Pronájem pevných prodejních stánků a pronájem otevřených pultů byl zrušen 
pro malý zájem ze strany prodejců a tyto byly zlikvidovány. 
   Na  tržišti tak byl  realizován pouze prodej z přenosných stánků -  tj. stánek, který si postaví 
sám prodejce. V roce 2006 bylo na poplatcích od prodejců vybráno celkem 7.165,- Kč, což je 
o 22.500,- Kč méně než v roce 2005.  
 
 

Spoje
Česká pošta

Hlavní poštu v Husově ulici vedla paní Martina Fiedlerová, pobočku ve Staroměstské ulici 
vedla paní  Taťána Marková . Pošta poskytovala nejen základní poštovní služby, zákazníci 
mohli využívat i  služeb Poštovní spořitelny a několika pojišťoven. Chodovská pošta  byla 
nadále doručovací poštou pro Vřesovou a Vintířov. Poštovné za obyčejné psaní bylo v tomto 
roce 7,50 Kč. 

Scénu  jako  z hororu  si  budou  jistě  dlouho  pamatovat  zaměstnanci  poštovní  pobočky  na 
Staroměstské  ulici,  do  níž  vtrhl  53-letý  muž  se  sekerou  a  začal  se  prosekávat  skleněnou 
přepážkou k penězům  téměř v pravé poledne. Poté,co odcizil  finanční částku, utekl,  stále 
ozbrojen  , do   Havlíčkovy ulice, kde byl zadržen přivolanou hlídkou městské policie a poté 
předán policistům PČR.

 

Doprava
 
V průběhu roku bylo ve městě nově vytvořeno 185 parkovacích míst : regenerace sídliště ( ul. 
Hlavní,   Obránců míru,  ČSA,Budovatelů,  Osadní  a  nám.  ČSM) -  44 míst,   parkoviště  u 
sportovního areálu v Bezručově ulici - 100 míst, rozšíření parkoviště v Rooseveltově ulici - 15 
míst a zjednosměrnění Hlavní ulice -  26 míst.

 

Společenská kronika
 
Událostí,  pro  Chodov  historicky  premiérovou,  byla  dne  13.4.2006  návštěva  prezidenta 
republiky, profesora Václava Klause s chotí. Ten v doprovodu hejtmana Karlovarského kraje, 
pana JUDr.  Josefa Pavla s manželkou přijel do města okolo 14.hodiny.  Po setkání s občany 
města  Chodova  na  Staroměstské  ulici  následovalo  slavnostní  setkání   pana  prezidenta  a 
hejtmana Karlovarského kraje s vedením města a zastupiteli města v obřadní síni. Slavnostní 
setkání, při němž prezidentský pár obdržel dar od města Chodov (knihu Chodov v kožené 
vazbě a kazetu s růžovým porcelánem) a podepsal se do kroniky města, bylo zpestřeno malým 
občerstvením. Po krátkém oficiálním, ale přátelském úvodu, proběhla vcelku neformální a 
příjemná diskuze. 
Při  příležitosti  61.  výročí  ukončení  2.  světové války a u příležitosti  státního svátku „Den 
vzniku samostatného československého státu“ uspřádalo město vzpomínkové akty, na které 
byli   pozváni  zástupci  Svazu  bojovníků  za  svobodu,   Okresního  vojenského  sdružení 
rehabilitovaných,  Konfederace politických vězňů, Policie ČR,  zástupci všech volebních stran 
ve městě,  členové zastupitelstva města ,  zástupci chodovských společenských organizací a 
občané Chodova. 
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U  památníku  Obětem válek  se  sešli  členové   Svazu  bojovníků  za  svobodu,  Vojenského 
sdružení rehabilitovaných a Konfederace politických  vězňů ještě 11.11.2006 u příležitosti 
Dne veteránů válek. Pietního aktu se zúčastnili  také  zástupci  Městské policie Chodov a 
Sboru dobrovolných hasičů Chodov.  
 

Závěr
Rok 2006 byl dalším z těch, v nichž  Chodov udělal značný krok dopředu ve své proměně . 
Symbolicky se tato proměna nejvíce dotkla dominanty města, kostela sv. Vavřince, který se po 
dlouhých desetiletích dočkal nové střechy a omítky, a také domu čp. 39, stojícího v jeho těsné 
blízkosti.  Tato  proměna  ,  i  když  provázená  administrativními  a  technickými  problémy, 
dodala celkovému výrazu historické části města naprosto jinou dimenzi a lze ji považovat za 
příslib  dalších   úspěšných  projektů,  které  bude  nově  zvolené  zastupitelstvo  města  jistě 
podporovat. Oblastí , které chce město rozvíjet, zefektivnit a podporovat, je mnoho a jediným 
problémem bude dostatek finančních prostředků na spolufinancování projektů podporovaných 
dotačními prostředky.  V dalším roce čeká město nelehký úkol – podrobný rozbor efektivity 
všech spravovaných oblastí a následná restrukturalizace hospodaření města .
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